
Rada Miasta Wloclawek

Protokril nr 4912022

XLIX Sesja w dniu 2l czerwca 2022

obrady rozpoczgto 2l czerwca 2022 o godz,.09: 00, a zakoriczono o godz. 17: 3g tego samego
dnia.

W posiedzeniu vu'ziglo udzial 22 czlonk6w.

Obecni:

L .Iacek llulawa

2. Piotr Czarnecki

3. .Tanusz Dgbczynski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. Krzysztof Grz4dziel

7. .Ioanna I{ofman-Kupisz

8. Agnicszka .lura - Walczak

9. Piotr Kowal

10. Krzysztof Kowalski

I l. Stanislaw Krzemieniewskr

I 2. Zbi gniew Lewandowski

I 3. Krystian l-uczak

14. JezefMazierski

I 5. Wanda Muszalik

16. Arkadiusz Piasecki

1 7 . E.l zbieta Rutkowska

I 8. Ewa Szczepariska



I 9. Malg€rzata€zytnanska

20. Daniel Tobjasz

2 l. Stanislaw Wawrzonkoski

22. Katarzyna+argbska

23. Czeslau' ZarzecznY

24. Jantsz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoli6ski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal otwieraj4c obrady XLIX sesji Rady Miasta

powital obecnego na obradach Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpcoi.r

Frezydenta Miasta pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Paniq Monikq

Jablonsk4 oraz Pani4 Anng Jackowskq Dyrektora Powiatowego Urzqdu Pracy we Wloclawku,

a takze zebranych na sali dyrektor6w Wydzial6w Urzgdu Miasta, radnych Rady Miasta Vlll
kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a tak2e wszystkich, kt6rzy za pomoc4

sieci Intemet obserwuj4 obradY.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, iz sesja transmitowana jesl w Biuletynie

Inlbrmacji Publicznej UrzEdu Miasta Wloclawek.

Po olicjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, Ze na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zalogowanych do systemu jest 20 radnych, a zatem obrad-v

sesyjne w dniu 2l czerwca br. sq prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XLIX sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do

protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie

Intbrmacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protokr5l z obrad Xt.VIll
sesji Rady Miasta wioclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 31 maja 2022 roku. z

ktorym radni mogli sig zapoznac i wnie3i ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i

uzupelnief.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach

dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad.

Radni nie wnieSli zmian do zaproponowanego porz4dku obrad.

Niemniej jednak o glos poprosil radny Janusz Dqbczyiski, kt6ry zwr6cil sig do

Prze*odniiz4cego Rady o umoZliwienie zabrania glosu przez przedstawiciela obecnych na sali



mieszkaictiw. kt6rzy chcq poruszyi temat i zaprotestowai przeciu,ko budowie wyw6mi mas
bitumicznych przy ul. Ptockiej we wloclawku. Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,
2e przy.chyla sig do prosby i przedstawiciel mieszkanc6w bgdzie mogl zabrai gios w
przedmiotowej sprau'ie podczas debaty dotycz4cej Raportu o stanie Miasta wloclawek za
2021r. Wnioskodawca wyrazil zgodg na przedstawion4 propozyc1g.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady Miasta uwzglgdniajqc wniosek prezydenta Miasta zglosil:

a) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLIX sesji w punkcie nr l3 o uchwalg w sprawie
okreslenia Sredniej ceny jednostki paliwa w Miescie wloclawek na rok szkolny 202212023.

b) wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad XLIX sesji w punkcie nr l9 o uchwalg zmienia;4c4
uchwaig w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeristwa i porz4dku dla Miasta
Wloclau,ek na prawach powiatu i Powiatu Wloclawskiego.

wobec braku innych zgloszeh zmian do porz4dku obrad. przenodnicz4cy Radv Miasta
rozpocz4l procedurg glosowania, komunikui4c ponadto, 2e przedmiotowe projekty uchwal
uzyskaly opinie komisji stalych, zatem zostal speiniony wym6g S 55 Statutu Miaita.

Glosowano w sprawie:

wniosku o rozszerzenie porz4dku obrad XLIX sesji w punkcie nr 13 o uchwalg w sprawie
okeslenia srednie.i ceny jednostki paliwa w Miescie wloclawek na rok szkolnv 202zlzozz.

Wyniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SI!: 0, BRAK GI_OSU: 0. NTEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki, Janusz Dgbczyfrski. Mariola Gawlorvska, Andrzei Golebieski.
Krzysztof Grz4dziel. .loanna Hofman-Kupisz. Agnieszka Jura - walczak, piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, stanislaw Krzemieniewski, Krystian I-uczak, wanda Muszalik. Arkadrusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska. Stanislaw wawrzonkoski. czesiaw
Zarzeczny..lanusz Zi6lkowski, piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (5)

Zbigniew Lewandowski, .16zef Mazierski, Malgorzata Szymariska, Daniel robjasz, Katarzyna
Zargbska

Glosowano w sorawie:

wniosku o rozszerzenie porz4dku obrad XLIX sesji w punkcie nr l9 o uchwalg zmieniai4cq
Yll*lE w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczefsr$,a i porz4dku dla Miasta
Wioclawek na prawach powiatu i powiatu Wbclawskieso..



Wvniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa, Piotr czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski'

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal,

Krzysztof Kowalski, stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, wanda Muszalik, Arkadiusz
piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Stanislaw wawrzonkoski, czeslaw

Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliirski

NTEOBECNI (s)

Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski , Malgorzala Szymanska, Daniel Tobjasz, Kalarzyna

Zargbska

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym'

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta infbrmacjq z dzialalnoSci

miasia w okresie migdzysesyjnym pocz*wszy od dnia 31 maja 2022r., czyli od ostatniej sesji

Rady Miasta do obrad sesyjnych w dniu dzisiejszym, kt<ira przedstawia si9 nastqpuj4co:

Prezydent Miasta poinfbrmowal, ze w miesi4cu czerwcu odbyl cykl spotkan z mieszkafrcami

poszczeg6lnych osiedli Wlocia*ka. Podzigkowal przede wszystkim mieszkancom, ale takZe

iwoim iastgpcom, parlstwu radnym za poSwigcenie czasu na konstruktywne roznowy o

rr5znych tematach dotycz4cych miasta. Nastgpnie poinfbrmowal,2e na Multimodalnym

Centium przesiadkowym trwaj4 prace instalacyjne maj4ce na celu rozbudowg systemu

bezpieczeristwa i systemu dynamicznej informacj i pasazerskiej. Powstanie monitoring wjazdu

nu i"aan Centrum oraz monitoring stanowisk odjazdu. Zoslan4 zamontowane elektronicznc

tablice z rozkladem jazdy. Bgdzie 16wniez dostEpna aplikacja dla pasa2er6w. Planowany termin

zakoirczenia prac to wrzesieri tego roku. l3 czerwca w Biuletynie lntbrmacji Publicznej Urzqdu

Miasta opubiikowana zostala ostateczna lista wnioskodawc6w ubiegaj4cych sig o najem 278

lokali mieszkalnych w budynkach przy ul. Celulozowej. Dnia 7 czerwca zawarto umowE na

przebudowg ul. iromiennej, w zakiesie przebudowy chodnika, na odcinku od skrzyZowania z

ul. Radosn4 do koSciola Sw. J6zet'a. Wykonawc4 jest lirma DAWBUD Adam Iwahski, wartoSc

brutto umowy to 3l? tys. zlotych, termin realizacji: 70 dni kalendarzowych od dnia zawarcia

umowy, tj. do l6 sierpnia tego roku. ogloszony zostal konkurs olbrt na wyb6r realizaror6w

frog.u-u szczepiefr ochronnych przeciwko grypie dla os6b w wieku 65 lat i wigcej'

zamieszkalych we wloclawku. ze szczepieh bgdzie moglo skorzystai tysi4c osmiuset

senior6w. Ruszyly szczepienia przeciwko pneumokokom dla os6b w wieku 65+. zaszczepi(,

moZna sig w priychodniach Miejskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej oraz w przychodni przy ul.

Wyszynsi<iego. Ogioszono konkurs na realizator6w ,,Programu zapobiegania upadkom dla

r.nioiO* w wojew6dztwie kujawsko-pomorskim". Od wrzeSnia prowadzone b9d4 zalgcra z

zakresu aktyw;oSci fizycznej dla 65 uczestnik6w. W dniu l0 czerwca zakoirczono nab6r

wniosk6w na *ymiang ir6dei ciepla w budynkach i lokalach mieszkalnych. {-4cznie wplynqlo



75 wniosk6w. Dwa u'nioski zostaly odrzucone z powodu niespelniania warunk6w regulamrnu
dotac-ji. Prezydent Miasta przypomnial, ze 30 czerwca mija termin zloLenia w cintralnej
Ewidencji Emisyjnosci Budynk6w deklaracji dotycz4cych 2r6del ciepla. Muszq to uczynii
w:zyscy wlariciciele i zarzqdcy budynk6w, obowi4zek ten wszedl w Zycie I lipca ubieglego
roku. Dwa zadania zostaly zakwalifikowane do dofinansowania z polskiego Ladu. To: budowa
ulicy i4cz4cej ul. Kruszyriskq z ul. Kaliskq - dofinansowanie * krvocie 5 mln zl oraz
przebudowa drogi l,ipnowskiej - dofinansowanie w kwocie l7.l mln zl. otrzymano pierwsz4
transzg dofinansowania z Rz4dowego Funduszu Rozwoju Drtig na budowg trzech odcink6w
ulicy celulozowej. Pieru'sza transza to milion zlotych, l4czna kwota dofinansowania wynosi
blisko 2.5 mln zl. przy wartosci catkowitej zadania 6,7 miliona zl. w czerwcu obchodzone bylo
Swigto wojew6dztwa, a cz95i koncertowa odbyla sig takZe w naszym miescie. wloclawianie
bawili sig m.in. podczas \rystgpu Kasi Kowalskiej. .Tednak czerwiec to przede wszvstkim Dni
wloclawka. l4 czerwca. w Dniu Patrona Miasta, kt6rym jest blogoslawiony Michal Kozal" w
bazylice katedralnej byla celebrowana msza w intencji wloclawka. Gl6wne wydarzenia Dni
wlocla*ka odbgdq sig 25 i26 czerwca. Serdecznie paristwa zapraszam w sobotg i niedzielg na
Jarmark wloclawski na ulicy 3 Maja, koncerty w parku na slodowie. a juz w pi4tek rozpocznre
sig Festiwal food truckciu na Zielonym Rynku. Atrakcji bgdzie oczywiscie duzo wigcej, w rym
strefa zabaw dla dzieci. wlomagedon, czyli bieg z udzialem os6b niepelnospra*nych czy
artystyczne animacje na skwerze przed Galeri4 Sztuki wsp6lczesnej. w dniach l3 i 14 czerwca
wloclawek byl gospodarzem inauguracyjnego spotkania pod haslem: Sieci - Zasoby
Miast/Finanse. w EMPIRII - Sieci wymiany Doswiadczeri, wraz z innymi miastami dzielono
sig wiedz4, dobrymi praktykami, doSwiadczeniami i pomyslami jak rozwi4zywai problemy,
kt6re w wielu obszarach sq wsp<ilne. Konkretne zagadnienia, ktore b9d4 iematami naszych
kolejnych spotkari, bgdq uynikiem wsp6lnych ustale6 podczas tworzenia planu pracy Sieci. 20
czerwca moja zastgpczyni pani Monika Jablofiska i dyrektor Wy,dzialu Edukacj i panr
Agnieszka Bialopiotror.r'icz spotkaly sig z dyrektorami szk6] i plac6wek oswiatowych.
Spotkanie dotyczylo spraw organizacyjnych. w ramach wloclawskiego Budzetu
obywatelskiego na 2023 rok, do glosowania zakwalifikowano 2g propozycji mi-eszkaircow -w tym 16 projekt6w w kategorii og6lnomiej skiej, 8 w kategorii insrytucionalnej i 4 rv kategorii
zielonej. Dwa pro.iekty zostaly pol4czone w.leden, natomiast dwadziestia projekt6w uzyskalo
negatywn4 oceng. obecnie trwa procedura odwolawcza - ostateczna lista proiekt6w do
glosowania przedsta\^iona bgdzie do dnia 24 czerwca. Samo glosowanie ruszy 27 czerr.rca i
potrwa do I I lipca. Zwycigskie projekty wloclawskiego Budzetu obvwatelskiego na 2023 rok

lo:n11y do 10 sierpnia. Podsumowane zostalo glosowanie w ramach konkursu Markowy
Lokal. srodmiescia, w kt6rym wziglo udzial 44 przedsigbiorc6* z obszaru rewitalizacji.
I-4cznie.oddano 1786 glos6w. ogloszenie wynik6w i wrgczenie nagrody - tytulu Markowego
Lokalu Sr6dmieicia2022 i vouchera na usiugi promocyjne w mediach o wartosci okolo 5000
zl - odbgdzie sig w terminie nie p62niejszym ni2 9 lipca. od I czerwca punkty przekazywania
dar6w dla uchod2cow z ukrainy s4 czynne w godzinach od 8.00 do I 5.00. Jesi osiem punkto*,
zlokalizowanych na ka2dyrr z wloclawskich osiedli. Dzialaj4 one w budynkach szk6l. w
dniach od 10 do I 2 czerwca na lotnisku w Kruszynie zostaly rozegrane Miitrzostwa polski i
Puchar Polski Modeli Lotniczych. zadanie zostalo dofinansowane Drzez Gmine Mrasro
wloclawek kwot4 l0 tys. zl. Dnia I I czerwca na stadionie oSiR odbvla sie olimoiada
Hefajstosa organizowana przez Stowarzyszenie Eurointegraqa. zadanie toiofinanso,uaiismy
kwot4 w wysokosci 25 t1's. zl. ogloszono wyniki konkursu ofert na realizacie zadan w ramach
planowanego WEIIKENDU MLODYCH. Zadanie ..Mistrzostwa e_spontwe - Wloclawek
2022.zrealizqe Stowarzvszenie promui4ce edukaciE i rozwoi ..perspekty*a". Natomiast w
zwi4zku z nicwybraniem oi'erty do zadania ,.Mistrzostwa deskorolkowci, zostal ogloszony
kolejny konkurs. Na ka2de z powyZszych zadari planuje sig przeznaczy(. kwotg ponad 53 tys.zi. WEEKEND MLODYCH jest organizowany * ,urnuth projektu ,,WLOCI_AWEK _



MIASTO NOWYCH MOZLIWOSCI. Tutaj mieszkam, pracujg, inwestujg i tu wypoczywam"

linansowanego w ramach Programu ,,Rozw6j Lokalny" ze Srodk6w Mechanizmu F-inansowego

EOG. Rozpo'czgto p.u"..*i4iane z ocen4 sianu realizacji ,.Programu Ochrony Srodowiska na

lata2020 - 2023 z uwzglgdnieniem perspektl'rvy do 2026 roku dla Miasta Woclawek", kt6rych

ef'ektem bgdzie ,,Raporr z realizacji Programu Ochrony Srodowiska za lata 2020 - 2022".

Koficz4c swoj q wypowied2 Prezydent Miasta zakomunikow al,2e nadszedl czas podsumowania

dotychczasowego okt"ru zwi4zanego z organizacjq pomocy uchod2com z Ukrainy. w ramach

tego podsumowania, Prezydent Miasta przedstawil osoby i instytucje, kt6re byly zaangazowane

w-roZnorodne fbrmy wsparcia (zbi6rki dar6w. zakup sprzgtu. pomoc \\ organizacji miejsc

zakwaterowania itp.). To wspaniale spoiecznoSci szk6l, przedsigbiorstwa, organizac.le

pozarz4dowe i osobY PrYwatne.

w dalszej czgsci wyst4pienia Prezydent Miasta wrgczyl listy gratulacyjne skladaj4c takze

osobiste podzigkowania.

Do gratulacji i podzigkowafr dol4czyl sig takze Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr

Kowal.

Lista os6b i instytucji uhonorowanych przez Prezydenta Miasta za zaangazowanre w

r62norodne lbrmy wsparcia na rzecz pomocy dla uchod2ctiw z Ukrainy stanowi zal4cznik do

protokolu.

o glos poprosil Prezes wodnego ochotniczego Pogotowia Ratunkowego Pan Siawomrr

UJarski, ttOry .to2yi podzigkowania za dzialania i wsparcie wladz miasta na rzecz organizacji

oraz wrgczyl odznaczenia Prezydentowi Miasta dr Markowi Wojtkowskiemu oraz Zas|Qpcy

Prezydenta Miasta Krzysztofowi Kukuckiemu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl dyskusjg nad przedstawion4 infbrmacj4.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz DgbczYirski
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Piotr Czarnecki
- radna Pani Mariola Gawlowska
- radna Pani Joanna Hof-man-Kupisz
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski
- radny Pan Janusz Dgbczyfrski (Ad Vocem)
- radny Pan Piotr Czamecki
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski (Ad Vocem)

- Przewodniczqcy Rady Miasta radny Piotr Kowal
- cosc sesji naay H.liasta - przedstawiciel mieszkafc6w przybylych na obrady, kt6rzy chcieli

wyrazi6 sw6j protest przeciwko budowie wytw6mi mas bitumicznych przy ul' Plockiej

s4siadujqcej w bliskiej okolicy domriw i przystani miejskiej '

- Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski
- Dyrektor wydzialu Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta Staficzak-Bromirska

- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

- ZastgpcaPrezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki
- radna Pani Mariola Gawlowska



- radnv Pan Janusz Dgbczyriski
- radny Pan Piotr Czamecki
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztol' Kukucki
- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan l)iotr Kowal
- radny Pan Krystian Luczak
- radny Pan Krzysztol Kowalski
- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal (Ad Vocem)

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskus.ji przewodnicz4cy, Rady Miasta radn1, piotr
Kowal rozpocz4l procedowanie nad kolejnym punktem porz4dku obrad.

Ad.3
Sprawozdanic Powiatowego Urzgdu Pracy we wloclawku z realizacji " programu
promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021-202i, ', za rok
2021.

obszernego wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonala pani Anna Jackowska
Dyrektor Powiatowego urzgdu Pracy we wloclawku. kt6ra przedstawila Sprawozdanie z
r-ealizacli "Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy ,'. za rok
202t.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4ce.j ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Sprawozdanie Powiatou'ego Urzgdu pracy we wloctawku z realizacji "programu promocji
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lara 2o?l-2027';, za rok 2021
rozpatrT,\'Ia oraz pozytvwnie zaopiniowala Komisja porzEdku prawnego i publicznego. opinig
w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy komisji radny Arkadiusz piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskus.fg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- Zastgpca Prezydenta Miasta pani Domicela Kooaczewska.
- radny Pan Krystian Luczak,
- radna Pani Agnieszka Jura - Walczak,
- radna Pani .Ioanna Ilofman-Kuoisz.
- radny Pan Janusz Dgbczynski.
- Przcwodnicz4cy Radv Miasta radny pan piotr Kowal.
- Dyrektor Powiatowego Urzgdu Pracy we Wloclawku pani Anna .lackorvska

wobec ryczerpaniu zgloszefi do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie Sprawozdanie Powiatowego Urzgdu pracy we wloclawku z iealizacji "programu
promoc.ji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na la ta 2021-2027,, , za rok 202 I .

Glosowano w sDrawie:

Sprawozdania Powiatowego Urzgdu pracy we wloclawku z reai,zacji "programu promocJ i
zatrudnienia oraz aktywizacj i lokalnego rynku pracy na lata 2021 -2021,, , za riU ZOZ| .



Wvniki elosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, WS'lRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,

Joanna Hof'man-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik,

Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Stanislaw wawrzonkoski,

Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliflski

BRAK GLOSU (2)

Janusz Dgbczyhski, Daniel Tobjasz

NIEOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Maigorzata Szymanska, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta

przyjgla Sprawozdanie Powiatowego Urzgdu Pracy we wloclawku z rcalizacji "Programu

promocj i zatrudnienia oraz aktywizacj i lokalnego rynku pracy nal^ta202l-2027" , zarok2021 .

Ad.4
Raport o stanie Miasta Wloclawek za rok 2021.

Ad.5
Uchwala w sprawie udzielenia Prerydentowi Miasta Wloclawek wotum zaufania.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonai wlodarz miasla Prezydent Pan

dr Marek Wojtkowski, kt6ry poinfbrmowai, 2e, jak co roku, zgodnie z artykulem 28 aa Ustawy

z dnia 8 marca I 990 r. o samorz4dzie gminnym, przedstawia ,.Rapor1 o stanie miasta

Wloclawek". To dokument pokazuj4cy, jak Wloclawek sig rozwija, jakie s4 jego zasoby, to

szczeg6lne podsumowanie dzialalnoSci w roku poprzednim. Raport o stanie miasta Woclawek

za 202b. to obsz-eme kompendium wiedzy w r6Znorodnych aspektach tunkcjonowania.
podobnie jak inne dokumenty Raport publikowany - udostgpniany jest do wiadomosci

wszystkim zainteresowanym.. Prezydent Miasta podkeSlil przy tej oka4i, Ze mieszkancy

chgrnie bior4 udzial we wsp6ltworzeniu wizerunku miasta i znakomicie potrali4 okreSli6 cele,

do kt6rych wsp6lnie, jako spolecznosi wociawka powinnismy d42y6. Dlatego tez inwestycje

realizowane sq nie tylko dla mieszkanc6w, ale przede wszystkim z ich udzialem. Raport o stanie

miasta przedstawia m.in. realizacjE polityk, program6w i strategii, uchwal rady miasta i budzetu

obywatelskiego. Prezentuje wszystko to, co realizujemy dla Micszkahc6w. Ambicj4 samorz4du

Wloclawka jest transparentnosd, a co za tym idzie - czytelne i rzetelne informowante

spolecznosci o dokonaniach i planach na przyszloSi. Polityka intbrmacyjna to r6wnie2 uklon



w strong wloclawian. kttirzy na kazdym kroku pokazui4, ze zalezt im na miescie, ze mal4
pornysly najego rozwo.j. a wsp6lne dzialanie mo2c przynieS6 niezwykle efekty.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komis.ji rozpatruj4cych ww. zagadnienie.

Opinie Komisji stalvch Radv Miasta

Raport o stanie Miasta wloclawek za 2021 rok rozpatrzyly oraz pozytywnie zaopiniowaly
komisje stale Rady Miasta.

- w imieniu Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta pozyvwn4 opinie w powyzszeJ
sprawie przedstawil radny Pan Krzysztof G rz4dziel, Wiceprzewodnicz4cy Komisji.

- w imieniu Komisli Fidukacji pozytywna opinig przedstawila radna pani wanda Muszalik,
Przewodnicz4ca Komisj i.

- w imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i opieki Spoiecznej pozytywn4 opinig zaprezentowala
Przewodnicz4ca Komisji radna Pani Ewa Szczepafiska.

- w rmicniu Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska pozyyuna opinig
przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny pan Stanislaw Wawrzonkoski.

- w imieniu Komisji Porz4dku Prawnego i publicznego pozyty$mq opinig zaprezentowal
Przewodnicz4cy Komisji radny pan Arkadiusz piasecki.

- w imieniu Komisji Reu'italizac.li opinig pozltywn4 przedstawila przewodnicz4ca Komisji
radna Pani Agnieszka.tura - Walczak

- Natomiast w imieniu Komisji Kultury i Sportu pozytywn4 opiniq na temat ww. zagadnienia
przedstawil Wiceprzewodniczqcy Komisji radny pan Janusz Zi6lkowski.

Po zaprezentowaniu opinii wypracowanych na temat Raportu o stanie Miasto wloclawek za
rok 2021 przez komisje Rady Miasra, Przewodniczqcy Rady Miasta radny pan piotr Kow,al
przylocz\l unormowania prawne, jakie lowarzyszq temu zagadnieniu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, iz stosownie do art. 2gaa ustawy z g marca 1990
r. ustawy o samorzqdzie gminnym Rada gminy rozpatruje raport podczas sesji, na kt6rej
podejmowana jest uchwala rady gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutonum
w(ltowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej korejnosci. Nad przedstawionym raportem o
stanie gminy przeprowadza sig debatg. w debacie nad raportem o itanie gminy radni zabierai4
glos bez ograniczefi czasowych. w debacie nad raportem o stanie gminy mieszkancy gminy
nrogE zabierai glos. Mieszkaniec, kt6ry chcialby zabrai gios w trl.bie okreslonym sllaaa do
przewodnicz4cego rady pisemne zgloszenie, poparte podpisami w gminie powy2ej 20 000
mieszkaic6w, - co najmnie.l 50 os6b. Mieszkaicy s4 dopuizczani do glosu widlug kolelnosci
otrzymania przez przewod,nicz4cego rady zgloszenia. Liczba mieszkalrc6w mog4cych iabrai
glos w debacie wynosi 15. chyba, ze rada postanowi o zwigkszeniu tej liczby. pi zakoriczenru
debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza glosow.anii nad udzielenrem
i'r'6jtowi wotum zaul'ania. Uchwalg o udzieleniu wtrjtowi witum zaufania rada gmrny
podejmuje bezwzglgdnq wigkszosci4 glosow ustawowego skradu rady gminy. Niepo"diEcie
uchwaly o udzieleniu wojtowi wotum zaulania jest r6wnoznaczne z podjgciem u"ir-uly o



nieudzieleniu w6jtowi wotum zaufania. W przypadku nieudzielenia w6jtowi wotum zautanta

w dw6ch kolejnych latach rada gminy mo2e podjqi uchwalg o przeprowadzeniu rel'erendum w

sprawie odwolania w6jta.

Na zakoirczenie wypowiedzi Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowai, iZ otwiera debatg

na remat Raportu o stanie Miasta Wloclawek za rok202l, w zwi4zku z powy2szym zwr6cil sig

o zglaszanie sig do udzialu w debacie.

W dvskusii wzieli udzial:

- Pan Jakub Lisiecki - przedstawiciel Mieszkaric6w,
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski
- radny Pan Czeslaw ZarzecznY
- radna Pani Ewa Szczepanska
- radna Pani Wanda Muszalik
- radna Pani Elzbieta Rutkowska
- radny Pan Daniel Tobjasz
- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Pan Piotr Kowal
- radnl Pan Janusz Dgbczyfrski
- radny Pan Krystian Luczak
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Krystian Luczak (Ad Vocem)
- radny Pan Krzysztof Grzqdziel (Ad Vocem)
- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- radny Pan Krystian tr-uczak

- radny Pan Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)
- radny Pan Stanislaw Krzemieniewski
- Prezydent Miasta Pan dr Marek Wojtkowski
- radny Pan Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)

Po wyczerpaniu zgloszei do udzialu w debacie nad raportem o stanie gminy, Przewodnicz4cy

Rady Miasta zgodnie z procedurE poddal pod glosowanie uchwalg w sprawie udzielenia

Prezydentowi Miasta Wloclawek wotum zauf'ania.

Closowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wloclawek wotum zaufania.

Wvniki slosowania

ZA: 15, PRZECIW: 6. WSTMYMUJQ SIQ: 0, BRAK GI-OSU: l, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (15\

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak. Piotr

Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szczepanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, czeslaw zarzeczny, Janusz

Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski
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PRZECIW (6')

.Ianusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrze.j Golgbieski, Krzysztof Kowalski. Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

BRAK GLOSU (I)

Piotr Czamecki

NTEOBECNT (3)

.16zef Mazierski. Malgorzata Szymafrska, Katarzyna Zargbska

Przewodnicz4cy Rady Miasta gratuluj4c Prezydentowi Miasta poinformowal. 2e w rezultacie
przepror,r'adzoncgo glosowania Rada Miasta udzielila wotum zaufania Prezvdentowi Miasta
Wloclawek.

Ad.6
uchwala w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta
wfoclawek za 2021 r.wrazze sprawozdaniem z wykonania bud2etu miasta wloclawek za
2021 rok.

Ad. 7

Uchwala w sprawie absolutorium dla Prczydenta Miasta Wloclaw ek za 2021 rok.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal prezl'dent Miasta dr. Marek
wojtkouski informui4c. ze zgodnie z postanowieniami ustawy o finansach publicznych
przedklada wysokiej Radzie sprawozdanie z wykonania budzetu za ubiegly rok, infbrmacjg o
ksztaltowaniu siE wielolerniej prognozy finansowej, infbrmacjg o mieniu, sprawozdanie z
wykonania plan6w instyucji kultury oraz roczne sprawozdanie finansou,e. Uchwalony bud2et
na 2021 r. przewidywal plan dochod6w na poziomie 789 mln zl.. a wydatki w wysokosci g94
mln_ 21, r.r tym wydatki mai4tkowe w wysokoSci I 8 I mln 21, te stanowi4 ponad 20 % wydatk6v'
og61em, deficyt ustalono na poziomie 105 mln zl. planowano zaci4gnqc kredyt w vrysokosci
136 mln zl, w tym na splatg wczesniej zaci4gnigtych kredyt6w w wysokosci 31 min zl. po
zmianach dokonanych w ciqgu roku budzetowego zwigkszono dochody do wysokosci ponad
855 mln zl, to ponad 66 mln zl (gl6wnie z tytulu zwigkszenia dotacji celowych szczeg6inie w
zakresie pomocy spolecznej i pomocy rodzinie, Srodkirw z funduszy unijnych. funduszy
specjalnych oraz w zwi4zku z otrzymaniem pod koniec grudnia ubr. srodk6w w wys. 1g mln zl
301 tys. zl na uzupelnienie subwencji og6lne.i dla gmin i powiat6w, bgd4ce .ikon'p.nrut4
ubytk6w w PIT w 2022 roku w zwi4zku z wdrozeniem rz4dowego programu polski tr-ad.
wydatki zwiqkszono do r"ysokosci prawie 95 I n.rln zl, zmniejszajqc deficyt prawie o l0 mln zl
do poziomu prawie 95 mln zl. Po rozliczeniu wykonania budzetu za rok 2020 oraz,
uwzglgdnieniu dokonanych zmian w dochodach i wydatkach. zmieniono plan przychod6w i
rozchod6w roku 2021 ustalaj4c ostatecznie potrzeby kredytowe miasta na kwoig prawie 126
mln zl na pokrycie deficytu budZetowego. Uchwalony budZet, wedlug stanu na dzie6
31.12.2021 roku' po stronie dochodow wykonano w wysokosci g32 mln1l, czyli w 97 o/o,

natomiast wydatki zrealizowano w \rys. 843 mln z\, cz.yh w g9 %.Dochodv bie2qce osi4gnrgto
w l02o/o z kwot4 798 mln zl. a wydatki bie24ce wykonane zostaly w 94 ok zkwot4i25 iln zl.
Powyzszc wyniki spowodowaly, ?.e miasto osi4gnglo nadwyZkg operacyjn4 w wys. prawie 73
mln zi, tj. w 492 % planowanej wielkodci, przy zakladanym wyniku opeiacyjnym w wys. 4 mln
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zl. Delicyt budzetowy wyni6sl 10 mln 770 tys. zl, oo stanowi 11 % planowanej wielkoSci. Po

stronie dochod6w najwy2szy wska2nik uzyskano z wplyw6w z podatkow i oplat. Stanowi4

niecale 39 uh z og6lnej puli osi4gnigtych dochod6w. Jest to kwota 324 mln zl, a w 2020 roku

wyniosly 37% og6lnej kwoty, a w roku 2019 wyniosiy 41 %. Na drugim miejscu s4 dochody z

tyiulu subwencji. Te sranowiq 26 %o z kwot4 219 mln zl, w 2020 roku stanowily lakze 260/o

og6lnej puli osi4gnigtych dochod6w. Na 3 miejscu s4 dochody w dziale Rodzina. lch udzial

sranowi l6 o/o zkwot4l34 mln zl, a w 2020 roku wyniosly l8% og6lnej kwoty. I tak, w ramach

osi4gnigrych dochod6r.r' ..wlasnych". d. podatkowych i oplat lokalnleh: - wplywy z najmu i

dzier?awy wyniosly ponad 19 mln zl. tj. 3 % og6lnej puli i o ponad 2 mln zl wigcej niZ w 2020

roku. - wplywy z podatk6w i oplat wyniosly prawie 160 mln zl, ite wplywy stanowiq 2570

og6lnej puli osi4gnigtych dochod6w wlasnych w minionym roku, dla por6wnania w 2020 t.

oii4gniEto 148 mln zl, i te dochody sranowily prawie 20% og6lnej puli, Udzialy w poda&u

dochodowym od os6b prawnych i fizycznych wyniosly 164 mln zl, co stanowi niecale 260/o

og6lnej puli dochod6w wiasnych, czyli pozyskalismy o 24 mln zl wigcej w por6wnaniu do 2020

.otu, uo * 2020 wyniosly 140 mln zl, ale w 2019 roku wynosilyl5l mln zl. I tak, w tej puli: w

clT-cie otrzymano prawie 22 mln zI, tj. o niecale 2 mln zl wigcej od wielkosci planowane.l, w

PIT-cie: otrzymano niecale 142 mln zl, tj. o 8,5 mln zl wigcej od kwoty planowanej, kttira

wynosila l3 1,4 mln zl, tj. tyle samo, co w roku 2020. Taki wysoki poziom osi4gnigto doplero

na skutek przelew6w dochod6w z PIT-I przez Ministerstwo Finans6w dwukrotnie w grudniu

2021 r. w l4cznej kwocie 23 mln 200 tys. zl i w m-cu styczniu br. w wys. 6 mln zl, kt6re

dotyczyly roku 2021. Jeszcze do polowy m-ca grudnia ubr. nie bylo wiadome, czy bqd4

osi4gnigte dochody z PIT-6w w planowanej wielkosci. Dochody bie2qce osiqgnigto w

wysokosci 798 mln zl, a to stanowi I02 % planu, w tym dochody na zadania wlasne wykonano

w wysokosci 675 mln zl, (tj.97 % planu dochod6w na zadania wlasne), w tym otrzymane

dotacje na zadania wlasne stanowily 17 mln zl, czyli zaledwie 2,5% dochod6w wlasnych

biez4cych, a dla por6wnania dodam, iz w 2020 roku dotacje te wyniosly 20 mln zl, czyli tak2e

niewiele, bo 3% dochod6w wlasnych bieZEcych, w 2019 te wyniosly 28 mln zl i stanowily juZ

5 % dochod6w bie24cych. Dochody majqtkowe osiqgnigto w wysokosci 34 mln zl, tj. w 47%.

dochody osi4gniEto na zbli2onym poziomie jak w 2020 roku, bo prawie 35 mln zl' Na

realizacjg zadafi zleconych otrzymano srodki w wysokosci 137 mln zl, w poprzednim roku

pozyskino 142 mln zl, gl6wnie byly to Srodki na zadania z zakresu pomocy spoiecznej i

iodziny, w tym: ponad 90 mln zl na Swiadczenia wychowawcze (a w poprzednim 2020 roku

bylo 92 mln zl), prawie 40 mln zl na Swiadczenia z funduszu alimentacyjnego, tj. prawie I mln

zl wigcej ni2 w 2020 roku, I mln zl na oSrodki wsparcia, w poprzednim roku otrzymalismy nie

caly i mln zl, prawie 3 mln zl na uslugi opiekuricze i specjalistyczne uslugi opiekuficze, tj. na

tym samym poziomie, w 2020 roku otrzymali$my 2 mln zl, Na zadania rz4dowe otrzymano

ponad 20 mln zl, w por6wnaniu do 2020 roku otrzymano niecale 20 mln zl, w tym na

utrzymanie: Pafistwowej Stra2y Pozarnej otrzymalismy ponad l6 mln zi (w 2020 roku na

funkcjonowanie Pafrstwowej strazy Pozamej pozyskalismy niecaie l6 mln zl), na utrzymanie

Miejskiego Zespolu do spraw Orzekania o Niepelnosprawno(ci otrzymano prawie 500 tys. zl,

a w 202Oroku otrzymaliSmy 463 tys. zl, na nieodplatnq pomoc prawn4 otrzymano 260 tys. zl,

czyli tyle samo, co w 2020 r. na zadania pomocy, polityki spolecznej i zdrowia ponad 3 mln zl.

Ze Srodkow UE na realizacjg zadan bieZqcych otrzymano ponad 6 mln zl. Prezydent Miasta

zakomunikowal , 2e w 2021 roku wydatkowano og6lem 843 mln z1' tj. 89 % planu W
por6wnaniu do 2020 roku wydatkowano o ponad 60 mln zl wigcej. Na wydatki biez4ce

prt"rno"rono 725 mln zl, a na wydatki majEtkowe prawie I 18 mln zl. Zadania wlasne

wykonano w wysokoSci 685 mln zl, z tego wydatki bie24ce stanowity prawie 568 mln zl. tj.

83%. Po stronie wydatk6w najwy2szy udzial maj4 tradycyjnie wydatki 
"OSwiaty 

i

Wychowania" z ,,Edukacyjn4 Opiek4 Wychowawczq" - stanowiq 34 "/o z kwot4 289 mln zl'

Na wydatki bieZqce przez.naczono 282 mln zl, czyli 51 % wydatk6w bie24cych na zadania
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wlasne, a w 2020 i 2019 roku wydatki biezqcc stanowily 49 % wydark6w biez4cych na zadania
wlasne.7' kwoty 282 mln zl na wynagrodzenia wydatkowano 210 mln zl, d. o 8 mln zl wigcej
niZ w roku 2020 i o 33 mln z1 wigcej niz w roku 2019, natomiast na doracje dla innych organ6w
prowadz4cych szkoly i plac6wki oswiatowe wydatkowano prawie 39 mln zl, tj. o I mln zl
wigcej ni2 w 2020 roku. subwencjg oriwiatowq otrzymalismy w uvsokosci 172 mln zl, tj. o I
mfn zl wigcej niZ w roku 2020. Jednakze subwcnc.ia nic pokryla wydatk6w biez4cych oswrary
i edukacyinci opieki wychowawczej. R6znica pomigdzy poniesiony'mi wydatkami bieZ4cymi i
subwenciq stanowi ll0 mlnzl. czyli poglgbia sig, bo w 2020 roku rd2nica wyniosl a 95 mln zl,
a w 2019 roku r62nica *yniosla 88 mln zl. Niedob6r sranowi 39%o ogolnej puli wydatk6w
ponoszonych. Inaczej subwencja pokrywa zaledwie w 6l% obligaroryjne wydatki biez4ce
,,oswiat1"' i ..Edukacji". Przypomng, iz w 2020 roku niedob6r stanowil 36%. Kolejn4 dziedzinq
angazuiqcq znaczne srodki budzetowe, bo 26 % urydatk6w zkwot4222 mln zl - sa zadania z
zakresu pomocy spolecznej, polityki spolecznej i rodziny. z 222 mln zl przeznaczonych na te
zadania ponad 2 m)n z,l zrealizowano,.iako zadania rzqdowe. a 134 mln zl. iako zadania
zlccone- tj. o 5 mln zl mniei niz w roku 2020 - glownie z zakresu wsparcia iodzin 500,.
Swiadczenia wychowawcze, ,.Dobry start" tzw. 300+ oraz s.w.iadczenia alimentacyjne.
Nastgpnie, prawie l2o% stanowi4 wydatki ,,Transportu itr-4cznosci" z kwot4 9g mln zl, dochody
ze sprzeda2y uslug wyniosiy ponad 5 mln zl, tj. ok. 24zo poniesionych koszt6w biez4cych. Na
zad,ania zwi4zane z zarzqdem dr6g wydatkowano 18 mln 500 tys. zl, (a w zilio roku
wydatkowano l4 mln zl. \r'tym na remonty i utrzymanie dr6g ponad l5 mln zl. a w 2020 roku
wydatkou'ano na remont) l I mln zl, (. o 5 mln zl wigcej nizw 2020 r. wydatki ,,Administracji
Publicznej" stanowiq 6Yo z kwot4 ponad 52 mln zl. Na ,,Gospodarkg {omunaln4 i ochrong
irodowiska" prz,eznaczono 76 mln zl, a ta kwota stanowi 9% poniesionych wydatk6w. Na
..Gospodarkg mieszkaniow.q" wydatkowano prawie 33 mln zl, w iym lvydaiki biei4ce wyniosly
ponad 28 mln zl. wpll'r,ry z tytulu najmu lokali to ponad I g mln zl. ro oznacza,ze pozyskalismy
z tego tytulu prawie 3 mln zl wiEcej nizw 2020 r. Ten poziom osi4gnietych dochod6w oznacza
r6wnie2. iz prawie 36 7o kosztriw utrzymania zasobu ponosi budzet gminy. Nale2norici wobec
miasta z tego tytulu w)nosz4 ponad 59 mln zl i wzrosiy w stosunku do ubieglego roku o 3 mln
zl. Na remonty zasobu mieszkaniowego wydatkowano prawie g mln 500 tysl zl a w 2020 roku
wydatkowano na remontv 4 mln zl. Z bud2etu miasta ponieslismy wydatki zwiqzane z
gospodark4 odpadami *'wysokosci 26 mln zr. przychody z tyturu oplat wyniosly ponad 25 mrn
zl. Ten poziom osi4gnigtych dochod6w z,abezpieczyl96 % wydatkS*. do zadania ao+o2ylirimy
I mln zl. Prezydent Miasta poinfbrmowal, ze zalozenia inwestycyjne przyiqte rra 2021 rok w
wysokoSci ponad 182 mln zl wykonano w wysokodci prawie I l g mln zl. tj. w 65 %. W 2020
roku.plan zadari inwesrycvjnych przypomng, wykonano w 73%, jednak wydatki zrealizowano
na nizszym poziomie, - bo w wysokoSci 84 mln zl - przy takze nizszym planie, _ bo w
uysokofui I l6 mln zl. w okresie sprawozdawczym udzial wydatk6u,maiqtlowych w stosunku
do wydatk6w og6lem na zadania wlasne wyni6sl prawie 21 6/o, w 2020 rolu wyni6sl ponad l3
70. Najwigksze nakladl przeznaczono na zadania zwi4zane'. - z ..infrastruktur4 drogow4", to 2g
7o planowanych wydatktiw maiqtkowych, z kwotE 5 r mln zl. w 2020 roku zadania w rym
zakresie zrealizowano za 45 mln zr, - z.wi}zane z ,. Gospodarkq komunaln4 i ochron4
srodowiska", to 19 o/o planowanych wydatk6w mai4tkowych, z k\4ot4 34 mln zl. wsr6d
mnogosci zadari inwestycyjnych, jakie realizowano w minionym roku, a bylo ich ponad 100,
pragnq przypomniei Paristwu Radnym i Mieszkaricom naszego Miasta, niekt6re z nich. I tak:w ramach zadania .-Rozw6j zr6wnowa2onego transportu ibio.o*ego" zostar zakupiony i
przekazany do uzytku autobus elektryczny wraz z ladowark4. Zakonczone zostaly roboty
budowlane polegai4ce na budowie multimodalnego wgzra przesiadkowego. Lqcznie wydatki w
2021 roku wyniosly 5 mln 800 tys. zl, w tym srodki unijne: to prawie 5 mln zl. Zrearizowano
zadanie pn. Budowa przejscia podziemnego dra pieszych pod torami korejowymi w rejonie ul.
Radosnej - za tg inwestycjg zaplacono 8 mrn 056 tys. zr. Inwestycjg odebialismy wczesniei niz
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zakladala umowa. Realizowano zadanie pn. Rozbudowa Al. Jana Pawla II w kategorii drogi

wojew6dzkiej za kwotg 14 mln zl na plan: l7 mln zi. Na to zadanie pozyskalismy (rodki unijne

w wys. 7 mln 570 tys. zl. w minionym roku trwaly prace polegaj4ce na rozbudowie Al. Jana

pawia ll na odcinku od Ronda Falbanka do granic administracyjnych miasta ipolegajqce na

rozbudowie ul. Strzeleckiej. Zadanie pn. Budowa dr6g rowerowych - wykonano prawie za I

mln 800 tys. zl. Trwajq roboty budowlane na ul. Ostrowskiej na wymiang chodnik6w i budowq

scieZek rowerowych. Dodatkowo zawarte zostaly cztcry umowy na dokumentaclg na

przebudowg dr6g rowerowych na ulicach: od ronda przy ulicy Plockiej do przystani na wisle,

na ulicy Barskiej, na ulicy Kaliskiej na odcinku od ronda Falbanka do skrzyzowania z ulicE

Broniewskiego. Zad,anie. pn. Przebudowa dr6g powiatouych - zrealizowano w kwocie 3 mln
g00 tys. zl, czyli prawie w 99 % planu. zawarto umowg na wykonanie dokumentacji

projekto*o-kositorysowej dla przebudowy ul. Kilifiskiego i na zaprojektowanie dokumentacji

proj ektowo-kosztorysowej doswietlenia przejscia dla pieszych na Al. chopina pomigdzy ul.

Sw. Antoniego i ul. Bojariczyka. Zawarte zostaly cztery umowy na roboty budowlane doty'czqce

ul. Okrgznej, ul. Wienieckiej, ul. Plocka - Celulozowa oraz Plocka - Duninowska. Kolejne

zadanie, to budowa tunelu w ciqgu ul. Wienieckiej - Zrealizowano zamierzenia w kwocie 600

tys. zl. Sporz4dzono dokumentacjg projektowo - kosztorysowq ze specytikacjami technicznymi

na rozbudowg ulicy Wienieckiej w obrqbie linii kolejowej wraz z budow4 tunelu drogowego

oraz rozbudowie ulicy ceglanej i ulicy Zdrojowej oraz ulicy Energetyk6w w ramach zadania

pn. Budowa drogi stanowi4cej alternatywne pol4czenie osiedla Michelin z osiedlem Potudnie,

kt6re zrealizowano w wysokoSci 7 mln zl, wykonano operat szacunkowy, kt6ry jest niezbqdny

do ustalenia odszkodowai.r za nieruchomoSci. Zawarto umowq na roboty budowlane na

rozbudowg ulicy Szewskiej wraz z budowq jej przedlu2enia od ulicy Kaletnicznej do AI. Jana

pawla ll oiaz budowq ronda w ci4gu Al. Jana Pawla II. Zakoriczono zadanie. Przebudowa ul.

Letniej. Zadanie zrealizowano w kwocie I mln 677 tys. zl, Ponadto w ramach zad. pn. Budowa

ul. Bulwary do ul. Barskiej, kt6re zrealizowano w wysokoSci 2 mln 135 tys. zl utrwalono nowo

wyznaczone punkty graniczne dla dzialek znajduj4cych sig przy ulicach Plockiej, Lggskiej i

Bulwary. Wyplacone zostaly odszkodowania za utracone prawa do nieruchomoSci. Zad.

Przebudowa dr6g gminnych zrealizowano w wys.4 mln 200 tys. zl. Wykonano szereg prac

Opracowano dokumentacje projektowo - kosztorysowe m. in. dla rozbudowy ulicy Granicznej

w obrgbie Rybnica do ulicy Lesnej. Dokonano zmiany nawierzchni ulicy Spokojnej o dlugosci

626 m. Zreaiizow,ane zostaly roboty budowlane na ulicy Zelazne wody na odcinku od ul Lesnej

do ul. Lesnej. wykonano aktualizacjg kosztorys6w dla dokumentacji przebudowy ul.

Suszyckiej. Ponadto zawarte zostaly umowy: na opracowanie dokumentacj i dla budowy ulicy

Energetyk6w do przejscia podziemnego dla pieszych pod torami kolejowymi, na roboty

budowlane polegajqoe na *ykonaniu nowej nawierzchni jczdni ulicy Zelazne w.rdy od ul.

Zytniej do ul. Ostrowskiej, na roboty budowlane polegaj4ce na przebudowie ulicy Brzezinowej.

nu l.oboty budowlane polegajEce na wykonaniu nawierzchni jezdni ul. Letniej. w ramach

zadania pn. wykonanie instalacji, co, cwu i cyrkulacji wraz z przebudow4 instalacji wodno -

kanalizacyjnej w budynkach mieszkalnych, kt6re zrealizowano w kwocie 419 tys. zl, wykonano

instalacjg-i.o, cyrkulacjg wraz z przebudow4 instalacji wod. - kan. na ul. Jesionowej 2, 4, 6,

ul. Chmielnej 29 - dokumentacja, ul. Chmielnej 31 - dokumentacja. Kolejne zadanie, to
'l'ermomodernizacj a budynk6w mieszkalnych, kt6re zrealizowano w wysokoSci I mln 045 tys.

zl. Prowadzona byla termomodernizacj a budynk6w mieszkalnych, wielorodzinnych na ul.

Jodlowej 4, ul. Jesionowej 6, ul. Matebudy 1/3, ul. Szpitalnej 12 - ll etap, ul. Biskupiej 4, ul.

Sw. Antoniego 5. W ramach zadania pn. Piwna woonerfem / przebudowa ul. Piwnej, kt6re

wykonano w kwocie 360 tys. zl. Przebudowano ul. Piwnq wraz z inlrastruktur4 techniczn4 oraz

wykonano dokumentacjq projektowo kosztorysow4 oraz uryloniono wykonawca na budowq

sygnalizacji Swietlnej na przejSciu dla pieszych przez ul- Wyszyfiskiego przy ul' Piwnej'

Zadanie -.Budowa instalacji fotowoltaicznych - plan stanowil 4 mln 957 tys' zl'
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wydatkowaliSmy k*ore I mln 65 I tys. zl. w tym Srodki unijne: 34g tys. zl. Wykonano
aktualizacjg kosztorysou inwestorskich oraz czgsi instalacj i na multimodalnym wgzle
przesiadkowym. Podpisanych zostalo dziesigi um6w na roboty budowlane na nastgpui4ce
budynki: Zesp<il Szk6l Muzycznych, Szkola Podst nr 12, Szkola podst nr 10, Szkola podst nr
14, Zespol Szk6l Ekonomicznych, Wloclawski Inkubator Innowacji i PrzedsigbiorczoSci, oraz
na budynek Zespolu Szkirl Elektrycznych. Rozbudowa budynk6w Zespolu Szk6l nr 3 o lEcznik
i windg w ramach dostosowania dla os6b niepelnosprawnych oraz przebudowa instalacji
elektryczne.i - Roboty budowlane zostaly zakoriczone. Zadanie zrealizowano za 2g9 tys. zl na
plan 300 tys. zl. Kolejne zadanie ,,Budowa podjazdu przy wejSciu gl6wnym dla os6b
niepelnosprawnych w przedszkolu Publicznym nr 35 - w ramach zadania wykonano podjazd
dla os6b z niepelnosprawnosciami. zadanie z.realizowano za 167 tys. zl na plan 170 tys. zl.
Modernizac.ig budynku Zespolu Szk6l Muzycznych. na ktor4 zaplanowano 5 mln zl, wykonano
za 4 mln 997 tys. zl. czvli w pelnej wysoko6ci planu. podpisana zostala umowa na roboty
budowlane. Kolejne zadanie. kr pn..,odrodek wsparcia dla osob u,Kryzysie plan wynosil
2.511.054 z'1, zadanie wykonalismy za2 mln 504 tys. zi, czyli takze bez mala ," l-00 % plunr.
zawarlo umowg na budowg obiektu, kt6ry ma sluzyi, jako osrodek wsparcia dla oi6b w
kryzysie. Uslugi indywidualnego transportu door-to-door - dla mieszkaric6w Miasta
Wloclawka - to kolejne zadanie wpisuj4ce sig w zadania inwestyc.vjne. .lest to projekt
grantow\'. w ramach, ktorego zakupiono pojazd odpowiednio przystoso.wany do przewozu os6b
z roznymi niepelnosprawnosciami oraz specjalistyczny sprzgt. projekt finanJowany jest ze
srodk6w Paristwowego Funduszu Rehabilitacji os6b Niepelnospra'r,nych. Modemizacja i
budow-a oswietlenia ulicznego wykonana w pelnej wysokodci planu. d. wydatkowano na ni4 2
mln 530 tys zl' w ramach inwestycji zaktualizowano dokumentacig erektywnosci
energetycznej oswietlenia drogowego Miasta, wykonano roboty budowlane na oswietleniu
ulicznym. zamontowano energooszczgdne oprawy oswietlenia ulicznego typu LED. Kolejne, z
duzymi nakladarni tinansowymi zadanie to ,.wzmocnienie i uykor4vstanie potencjafu
endogenicznego wloclawka poprzez turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu
wloclawskiego. Plan stanowil 20.941 .000 z,I. zadanie w zawartych umowach, takze na roboty
budowlane kosztuje nas 20 mln 566 tys. zl, w tym srodki unijnc stanowily l0 mln 605 tys. zl.
V?v,t?rto umowg na roboty budowlane. Na przyklad zadanie pn. Zagoipodarowanie i'arku
Sienkieu'icza od ul. Kard. wyszyfiskiego do ul. okrzei strona poludniowa zrealizowalismy

1*1" y pelnej *ysokoSci planu. WydatkowaliSmy 2 mln zl. Zawano umowg na roboty
budowlane i na pelnienie nadzoru inwestorskiego. Nastgpne przedsigwzigcia, wpiiui4ce srg w
zadania ochrony Srodowiska. to: Utylizacja wyrob6w zawierai4cych azblst _ Na to
przedsigwzigcie zaplanowano 100 tys. zl. wykorzystano 65 tys. zt. Srodki przekazywane s4 w
formie dotacji na dofinansowanie osobom fizycznym koszt6w usu*ania *yrob6w
zawieraj4cych azbest. Pozostala kwota zaplanowana w budzecie nie zostala rozdyspono*-u a
uwagr na to- ze czgac *'nioskodawc6w odstgpuje od prac, czego nie mozna przewidziei na
etapie planowania. Zadanie ..wymiana 2r6del ciepla zasilany& paliwami stalymi dla os6b
fizycznych" zrealizowano za kwotg 436 tys. zl na kwotq planu 693 rys. 21. srodki z budZetu
mrasta w formie dotacji pr7-eznaezone s4 na finansowanie lub dofinansowanie koszt6w
r"'alizacji inwestycji i zakup<iw inwestycy.inych w zakresie wymiany 2r6del ciepla. w roku
2021 wplynglo 136 wniosk6w, rozliczono I 09 um6w. pozostala kwota nie zostaia
rozdysponowana z uwagi na to, iz beneflcjenci zrezygnou,ali b4dz nie podpisali um6w.
wymia4g 2r6del ciepla zasilanych paliwami staiymi w budl.nkach wielorodzinnych
zrealizowano w wysokoSci 162 tys. zl na plan: 170 tys. zl. W minionym roku wplynglo 12
wnioskdw, kt6re spelnialy warunki reguraminu dotacyjnego, r2 beneficjent6*.nrii"ryio rig.
Pozostala kwota nie zostala rozdysponowana z uwagi na tt1 iz beneticjen ci zrezygnowili b4d2
nie podpisali um6w. Na .,Realizacjg zadari modeirizacyj nych i inwestycyjnyci, sluZqcych
ochronie srodowiska w budynkach komunalnych" wydatkowano. r00 "/" czyli 700 tys. zl. w
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ramach zadania wykonano instalacjg c.o. wraz z przebudow4 instalacji wod. - kan. ul.

KoSciuszki 14i16 - budynek olicyny, budynek gt6wny, ul. Piekarska 6, remont pokrycia

clachowego, ocieplenie Scian zewnEtrznych, wymiana pokrycia dachowego ul. Szpitalna 12,

docieplenie Scianbudynku - ul. Sw. Antoniego 5. w ramach zadah inwestycyjnych wpisuj4cych

sig w funkcjonowanie lnstytucji Kultury, to: Przebudowa, modernizacja i wyposazente

budynku tr,tieist<iej Biblioteki Publicznej przy ul. Warszawskiej. ... Na plan: 3 mln zl zadanie

,r"uliro*-o * wysokoSci 2.507.000 zl. Zadanie realizowane przez Administracjg Zasob6w

Komunalnych. zad. Przebudowa, modemizacja i wyposazenie budynku MBP przy ul

warszawskiej I t / 13 to j uz erap ll - I na plan: 1 . I 50.000 zl, zadanie w ramach zawartych um6w

kosztuje nas I mln 106 zl. zadanie realizowane przez AzK. zad. ,.wykonanie drena2u

podposadzkowego z wykonaniem posadzek przemyslowych w pomieszczeniach piwnicznych".

tt6." takr. dotyczy Miejskiej Biblioteki Publicznej zrealizowano w kwocie 428 tys. PIan

wynosil 527 tys. zl w ramach kultury fizyczn€1 i sportu: zad. pn. Modernizacja budynk6w

oirodka i teren6w nalez4cych do osiR-u wykonano za kwotg 997 tys. zl. w ramach zadania

wykonano boisko treningowe o nawierzchni naturalnej do gry w pilkg no2nq wlaz z systemem

nawadniania oraz ogrodzeniem i zagospodarowaniem terenu przy boiskach, przebudowano

instalacjg oiwietlenii awaryjnego i ewakuacyjnego oraz system sygnalizacji poZaru w budynku

Hali Misirz6w. Wykonano dokumentacjg budowy hangaru letniego na lodzie wioSlarskie. Na

zad. Budowa boisk wraz z intiastruktur4 towalzyszqcq przy ulicy Junackiej - ZaV,Igt zawafio

umowg na roboty budou.lane na kwotE 522 tys. zl. Zakup sprzgtu do obiekt6w oSiR-u

zrealizowano w kwocie 198 tys. zl. w ramach zadania zakupiono m.in. pomosty na J.

wikaryjskie, kontenery socjalne i kasowe. Prezydent Miasta stwierdzil, ze Rok 2021 byl

czwarlim, w kt6rym prowadzono szeroko deflniowane dzialania rewitalizacyj ne. W ramach

Gminnego Programu Rewitalizacji na lata 2018 - 2028, bqd4cego el'ektem pracy oraz

zaangaziwania-lnteresariuszy rewitalizacji, w minionym roku kontynuowaliSmy nastgpujqce

zadaiia: W ramach za<J. przebudowa skrzy2owania ulicy Wyszyfiskiego - Tumskiej - Placu

Kopemika - mostu stalowego - podpisana zostala umowa na wykonanie kompletnej

dokumentacji projektowo-kositorysowej. Poniesiony koszt na tym zadaniu to 96 tys. zl. Na

zadaniu ,,przetudowa budynku przy ul.3 Maja 6 (rewitalizacja) konieczne bylo zloZente

wniosku do wojew6dzkiego Urzgdu ochrony Zabytkriw w Toruniu w sprawie wyra2enia

zgody na rozbi6rkg budynku. w zwi4zku z dlugim okresem oczekiwania na decyzjg

niemozliwe bylo rozpoczgcie prac projektowych w 2021 roku. Dotacje do prac budowlanych

w ramach rewitalizacji - to kontynuacja przedsigwzigcia podjgtego w 2019. roku'

uruchomiliSmy 1.263.155 zl. W ramach zadania podpisanych zostalo l2 um6w na udzielenie

dotacji na roLoty budowlane polegaj4ce na remoncie lub przebudowie oraz na pracc

konsirwatorskie w odniesieniu do nieruchomosci niewpisanych do rejestru zabytkow dla

wlaScicieli lub u2ytkownik6w wieczystych nieruchomoSci polo2onych w obszarze Specjalncj

Strely Rewitalizacji. Na zadanie pn. Spoleczne budownictwo czynszowe w-vdatkowano 418

,yr. )1. Zu*urtuzostala umowa na dokumentacjq dotycz4c4 przebudowy pomigdzy ulicami: 3

Maja, Cyganka, Brzeska, Zabia pod potrzeby budownictwa czynszowego Zadanie

dofinansowane bylo w ramach projektu pn. ,,woclawek - opracowanie dokumentacj i w

ramach wsparcia rozwoju miast Programu operacyjnego Pomoc Techniczna 2014-2020".

Kolejne zadanie to: przebudowa i zmiana sposobu u2ytkowania budynku przy ul. 3-go Maja 18

r.,,,e wloclawku na Centrum aktywizacji i przedsigbiorczosci - Poniesiono wydatek w wys. l6

tys. zl. wykonano ba<lanie podloza gruntowego dla uzyskania uzgodnienia opracowania

dokumentacji geologiczno-in2ynierskiej. W grudniu 2021 r' podpisano umowq o

dofinansowinie zadania w ramach RPO Woj. Kujawsko - Pomorskiego. W ramach zadania pn.

3.goMajawoonerl.em/przebudowaul.3-goMajawramachGmirrnegoProgramu
ne"witatizacji Miasta wloclawek przeprowadzono konkurs na opracowanie koncepcji

architektonicznej oraz zostaly wyplacone nagrody konkursowe. Podpisana zostala umowa na
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wykonanie dokumentacji pro.iektowo-kosztorysowej. poniesiono w)datek w wysokosci 4gg
tys. zl. Zakoaczono realizacjg rob6t budowlanych centrum wsparcia Spolecznego przy ul.
Brzeska / Piekarska - Na zadaniu poniesiono wydatek 3 mln 371 tys. zl. Zakohczono brdo-g
kanalizacji na odcinku od nieruchomodci polozonej przy ul. piekarskiej 25 do ul. 3 Maja. Na
zadaniu: Przebudou'a kamienicy przy ul. Ma$anej 4/6 wykonano aktualizacjg koszt6w rob6t,
kttire kwalifikuj4 sig do wniosku o przyznanie premii remontowej. .,rykonano audy
rcmontowy. Przygotowano wniosek na wydanie pozwolenia na prowadzenie badarl
archeologicznych. w tym zakresie poniesiono wydatek w wys.22 tys. zl. w ramach zadania
Przebudowa Placu wolnodci - dokumentacja - planowano ogloszenie konkursu
architektonicznego na 'wykonanie koncepcji, w kt6rym nagrod4 miala by6 mozliwosi
przyst4pienia zwycigzcy do wykonania dokumentacji technicznel. w zwi4zku zezmian4 prawa
Zanrowien Publicznvch konieczne bylo stworzenie nowego regulaminu konkursowego.
wykonano dokumentacjg dla kompleksowej przebudowy i remontu budynku 3-go Maja 9 oraz
projekt budowy budynku oficyny na terenie dzialki przy ul. 3 Ma.ia 9 z, przeznaczeniem na garaz
pionowy wielostanowiskowy za kwotg t 77.700 zl. Zawarla zostala umowa na wykonanie rob6t
budowlanych Interaktywnego centrum F'ajansu - na kwotg 4.90s.300 zl. zadanie
dofinansowywane w ramach RPo wojew6dztwa Kujawsko-pomorskiego. prezydent Miasta
przypomnial, iz zalozeniem projekru jest wykorzystanie potencjalu wloclawskiej tradycji
uyrob6*' fajansowych dla podniesienia atrakcyjnosci turystycznej obszaru rewitalizac.ii.
Ponadto. w budynku tvm mieicii sig ma Centrum Kurtury i Aktywizacji 3 MA.T SIf, ktorego
916wnym celem dzialalnosci bgdzie aktywizac.ia spoleczna, rozwijanie kreatywnorici i
zainteresowaf artystycznych. w ramach wykup6w, zniesieri wsp6l*{asnosci, pierwokupow -
zad,anie zrealizowano w wys. 702 tys. zl. Miasto nabylo nieruchomosi zabudlwana sarazem
poloZonq przy ul. Krolewieckiej 5. nabylo udzial w nieruchomosci zabudowanei 

-orzv 
ul.

Tumskiej 5. nieruchomo:ii zabudowan4 wywlaszczon4 na cele reuiralizacji polozon4'przy ul.
Brzeskiej 5a. nieruchomosc przy ul. Falbanka z przeznaczeniern pod drogg. To tylko niekttire
dzialania inwestycyjne realizowane w 2021 r. w Srodmiesciu. Zdaje sob-ie jednuk .pru*9, ,,
wielc podmiot6w, poczynaj4c od Urzgdu, poprzcz jednostki budzetowe do instytucjiiultury _
realizui4cych projekty w ramach Gminnego programu Rewitalizacji, organizowalyAzialania w
ograniczonym stopniu. tak.lak i w poprzednim roku, z uwagi na utrzymul4cy sig przez dlugi
okres ubieglego roku rezim sanitamy i niepewnosi pozyskania dochod6w budzetowl,ch w
tych utrudnionych warunkach jednak, na realizacjg przedsigwzigt i projekt6w ujgtych w
Gminnynr Programie Rewitalizacji przeznaczono 12 mln 709 tyr. it 1r u ozo rotu
wskazpv'aliSmy kwotg 3 mln 800 tys. zl), natomiast od 20l g roku, cz1,ii od pocz4tku rearizacji
GPR na zadania przeznaczono ponad 22 mln zl. Uwzglgdnial4c srodki prywatne w kwocie I
mln 682 tys. zl (w 2020 roku bylo to 2 mln 424 tys. zl), wydatkowanej w )wiqzku z realizaci4
prac budowlanych nieruchomosci prywatnych, wynikai4cych z obigcia Srodmiescia Specjaln4
strel4 Rewitalizac.li. nalezy zaznaczyi, iz w 2021 roku reali2acja ww. przedsigwzigcia
zaangai'-owala 2 mln 946 tys. zl. ( bo srodki budzetu I mln 263 tys. zl + srodki prywatne I mln
683 tys. zl)' a od pocz4tku realizacji GpR l2 mrn r54 tys. zl. wszlsrkie podei-o"uane prze,
nas.dzialania, tak.iak podkredlalem to.iu2 wczesniej, mai4 przyczynit sig do poprawy, jatosci
2ycia 

__mieszkaric6w, przywr6cenia ladu przestrzennego, o2ywienia gorpodur"r"go
oraz odbudowy wiEzi spolecznych. prezydent Miasta zakomunikowat. ze istotnim elementem
w budZecie miasta.iest tak2e Budzet obywatelski, kt6ry zapewnia mieszkancom realny wptywna wys.kosi i wydatkowanie publicznych srodk6w oraz pozwala mieszkaricom
wspoldecydowai o przyszlosci naszego miasra poprzez zglaszan ie autorskich pomysl6w na
realizac.jg miejskich przedsigwzigi i inwestycji. W minion;,m roku w ramach Budzetu
Obywatelskiego zaplanowane przedsigwzigcia w wysoko6ci ponad 4 mln 500 tys. zl
zrealizowano w wysoko5ci niewiele powyzej I mln zl. BudZeiem ob).rvatelskim objgto g
przedsigwzi96, w lym: zrealizowano ,,Rozbudowg monitoringu mie.lskiego na o.siedlu
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Kazimielza wielkiego" za kwotg 120 tys. zl. Zrealizowano zadanie pn. ,.wyposa2ente

Zespol6w Ratownictwa Medycznego oraz Szpitalnego oddzialu Ratunkowego w

wideolaryngoskopy" w wysoko$ci 150.000 zl. ,,zielone serce Miasta - Stary Rynek" - w
ramach zadinia wykonano dokumentacjg projektowo-kosztorysowE oraz wizualizacjg projektu

za kwotE 4l tys. zi. ,.Droga dla dzialkowc6w i mieszkafic6w ulicy Ruda" - W ramach zadania

wykonana zoitala kompletna dokumentacja projektowo-kosztorysowa za kwotq l8 tys. zl. W

ramach zad. ..Og6lnomiejska ScieZka Zdrowia na osiedlu Michelin" poniesiono wydatek w

r,lys. 26 tys. zl. opracowano mapg do cel6w projektowych. Jestesmy'w trakcie oczekiwania na

wykonan'ie kompiernej dokumentacji. Zadanie pn. ,,Osiedlowa Strela Rekreacyjna Na I'oludniu

-.ra t".eni" wok6l Zespolu Szkolno - Przedszkolnego nr l" - zrealizowano w wys. 22 tys. zl.

w minionym roku wykonano aktualizacjE dokumentacji projektowo-kosztorysowej zgodnic z

protokolem z Komisji oceny Przygotowania Inwestycji. Na zad. ,,PIac Zabaw na mini osiedlu

Dziewiriskn" - roboty budowlane zostaly zakoirczone. Na zadanie wydatkowano 126 tys- zl.

ostatnie zadanie zBudzetu obywatelskiego, to ,,Sport i Rekreacja Projekt Zdrowe zazarncze"

i to jest pozycja Bu<lzetu obywatelskiego 2020 ' W tym zakresie podpisano umowg na

*ykonanie rot6i budo*lanych l4cznie za 561 tys. zl. Prezydent Miasta stwierdzrl,2e przez

caly rok budZetowy zarowno dochody, jak i wydatki podlegaly biez4cej kontroli zarz.qdczej

ut.ryInu.j4c wlasciwe relacje, o kt6rych mowa w ustawie o finansach publicznych. Do realizacji

zadair wiasnych, tak biez4cych jak i inwestycyjnych, ze wszech miar starano sig pozyskiwa6

Srodki z innych 2r6del t-rnansowania' siggaliSmy po fundusze europejskie, po fundusze

specjalne, takie jak: Pafistwowy Fundusz Rehabilitacji os6b Niepeinosprawnych, Rz4dowy

fundur.RozwojuDr6g,abynieangaZowaitylkoSrodk6wwlasnych,pamigtajqctakZeo
r6wnowa2eniu budzetu, kt6re jest jednym z priorytet6w in2ynierii finansowej miasta. Jest to

niezwykle istotne w kontekScii naszych zamierzeir inwestycyjnych na nastqpne lata..Analiza

pozyrki*-ych dochod6w bud2etowych i ponoszonych wydatk6w budZetowych w minionym

,ot u - nu tie panuj4cej pandemii oraz wprowadzonej w 2019 roku retbrmy podatkowej i

podwyzszeniu *ynag.odzenia minimalnego - powala wysnu6 wniosek i potwierdzii nasze

zabzlnia przyjgti przy konsrrukcji budZetu na 2021 rok, iz nie ma mo2liwo6ci zaspokojenia

potrzeb inwestycylnycl Miusta z rasob6w u4asnych i Srodk6w unijnych. Dla zaspokojenia tych

potrr"b ni"zbginy sial sig kredyt bankowy zaci4gnigty w wysokoSci 87.800 tys. 21... Wynika to

iakze z faktu, iz nowe zadania sq czgsto przekazywane bez wystarczajqcych Srodk6w na ich

wykonanie. Administracja rzqdowa w dalszym ci4gu podnosi standardy realizacji wielu zadan

wiasnych, nie zwigkszaj4c przy tym dochod6w samorz4du Z uwagi na trwajEcy stan pandemii

w 20il roku i niepewno66 pozyskania dochod6w na planowanym poziomie - ograniczano

wydatki bie24ce do niezbgdnego minimum! nie wprowadzano do budzetu Miasta dodatkowych

,udui,, k,6." nie mialy charafteru zadan obligatoryjnych. Dokonywano oceny konieczno6ci,

celowosci i realnej mo2liwosci realizacji zadair w pelnym zakresie. Dostosowywano koszty

realizacji przedsigwzigi do reali6w dochodowych. Prezydent Miasta podkreSlil, 2e wieloletni4

Prognoig Finansow4 na lata 2O2l - 2035 sporzqdzono wraz z prognoz4 dlugu zgodnie z ar1'

22i ustawry o tinansach publicznych. Ujgte w WPF kwoty: wyniku budzetu, przychod6w i

rozchod6worazdlugus4zgodnezkwotamiujgtymiwuchwalebudZetowejna202lrok'co
spelnia wymogi art.129 usiawy o linansach publicznych. W Prognozie zachowano.wlaSciw4

relacjg pomigJzy dochodami biez4cymi i wydatkami bieZ4cymi - celem vrygospodarowania

naawyzii operacyjnej. Indywiduainy limit zadluzenia wyliczony zostal zgodnie z 
^fi' 

243

urtu*y o tinansaci publicznych. Koircz4c swoj4 wypowiedL Prezydent Miasta wni6sl do

Wysokiej Rady o przyjgcie przedloZonych sprawozdan'

Nastgpnie glos zabrala Pani Dorota Rusinek Zastgpca Dyrektora wydzialu Finans6w, kt6ra

zapoina\a obecnych z pozytywn4 opini4 o Sprawozdaniu z wykonania bud2etu za rok ubiegly

r^,.yrazona w Uchwale Ni t OISTZOZZ Skladu Orzekaj4cego Nr 7 Regionalnej lzby
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Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 26 na.ia 2022 roku sprawie wyra2enia opinii o
przedlo2onym spra*ozdaniu z wykonania budzetu miasta wloclawek za 2021 rok. Uihwala
RIO stanowi zalqcznik do orotokolu.

sprawozdanie Prezydcnta Miasta wloclawek z wykonarria budzetu za rok 2021 bylo
przedmiotem obrad komisji stalych Rady Miasta wloclawek. A zatem pozytywne opinie w
przedmiocie procedowanego zagadnienia przcdstawil i :

- Przewodnicz4cy Komisji radny Janusz Zi6lkowski w imieniu Komisji Kultury i Sportu,
- Przewodnicz4ca Komisji radna Wanda Muszalik w imieniu Komisji Edukac.li,
- Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepariska w imieniu Komisji Zdiowia, Rodziny i

Opieki Spolecznej.
- 

-Przewodniczqcy 
Komisji radny Stanislaw wawrzonkoski w imieniu Komisji Gospodarki

Miejskie.f i Ochrony Srodowiska,
- Przewodniczqcy Komisji radny Arkadiusz piasecki

Publicznego,
- Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny Krzysztof

Rozwoj u i Promocji Miasta,

w imieniu Komisji Porz4dku Prawnego i

Grz4dziel w imieniu Komisji BudZetu.

- Przewodnicz4ca Komisji radna Agnieszka.lura walczak w imieniu Komisji Rewitalizacji,
- Pr,zewodniczacy Komisji radny Jacek Bulawa w imieniu Komisji Reu'izyjnei, odczytal opinig
Nr 2 z dnia 6 czerwca 2022r. Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budzetu Mia;ta wloclawek za
2021 rokjak r6wniez wniosek Nr 2 z dnia 6 czerwca 2022r. Komisji Rewizyjnej w sprawre
absolutorium dla Prezydenta Miasta wloclawek z wykonania bud2etu Miasta wioclawek za
2021 rok.

Nastgpnie Przeu'odnicz4cl' Rady Miasta zakomunikowal. 2e wniosek Komis.ji Rewizyjnej w
sprawie absolutorium dla Prczydenta Miasta Wloclawek 2a2021 rok byl przednriotem Ladania
Regionalne.i Izby obrachunkowej. wobec powyzszego przewodnicz4ry Rady Miasta odczytal
tres6 opinii, zawartej w Uchwale Nr | | lKrl2022 Skiadu orzekaj4cego Nr 7 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy dnia 9 czerwca 2022 roku w sprawie *yraienia opinii o
uchwale Komisji Re*izy.lne.l Rady Miasta wloclawek w sprawie udzielenia absolutorium
Prezydentowi Miasta Wloclawek za 2021 rok.

Po odczytaniu ww. dokumcntu, przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl dyskusjg w
przedmiocie procedowanego zagadnienia.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan.lanusz Dgbczynskr
- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski

wobec uyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodniczqcv Rady Miasta poddal pod
gl,osowanie Uchwalg w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdaniafinansowego miasta
wloclawek z.a 2021 rok wra7. ze sprawozdaniem z wykonania budzetu miasta wloc'iawek za
2021 rok.
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Glosowano w sorawie:

Uchwaly w sprawre rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wloclawek

za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu miasta wloclawek za202l rok.

Wyniki slosowania

ZA: 15, PRZECIW: 6. WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: l' NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (15)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr

Kowal, Krystian iuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska' Ewa

Szczepairska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, czeslaw zarzeczny, Ianusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliitski

PRZECIW (6)

Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, stanislaw

Krzemieniewski, Zbi gniew Lewandowski

BRAK GLOSU (I)

Piotr Czamecki

NIEOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymanska, Katarzyna Zarqbska

po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie przechodz4c do kolejnego glosowania tj do glosowania nad uchwal4 w sprawie

absoiutorium dla prezydenta Miastu za 2021 rok, Przewodnicz4c,v Radl' Miasta radny Piotr

Kowal wyjaSnil, 2e do podjqcia tej uchwaly konieczna jest bezwzglEdna wi9kszo56 glosow

ustu*o*ego skladu Rady' o czym m6wi art. 28a ust' 2 ustawy o samorz4dzie gminnym

Wobec powyZszego Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod giosowanie uchwalg w sprawle

absolutorium dla Prezydenta Miasta Wlociawek za 2021 rok'

Glosowano w sorawic:

Uchwaly w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Wloclawek za 2021 rok'

Wvniki glosowania

ZA: 15, PMECIW: 6, WSTRT-YMUJE Sl4: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:

ZA (15\

.Tacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel. Joanna Hofhan-Kupisz. Agnieszka .Tura - walczak. piotr
Kowal, Krystian Luczak. wanda Muszalik. Arkadiusz piasecki. Elzbieta Rutkowska. Ewa
Szczepanska, Daniel rob.jasz. Stanislaw wawrzonkoski, czeslaw Zarzecz.ny, Janusz
Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

PRZECTW (6)

Janusz Dqbczyirski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzvsztof Kowalski. stanislaw
Krzemienicnski. Zbigniew Lewandowski

BRAK GT.OSU (l)

Piotr Czarnecki

NIEOBITCNI f3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska

Po zakoiczeniu glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
przeprou adzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta. kt6ra udzielila
absolutoriunr dla Prczydcnta Miasta Wloclawck za 2021 rok.

KoIicz4c procedowanie nad ww. zagadnieniami przewodnicz4cy Radv Miasta radny piotr
Kowal pogratulowal Prezydentowi Miasta uzyskania absolutorium z wykonania budzetumiasta
Wloclawek za rok202l .

Ad. 8

uchwala zmieniaiqca uchwalg w sprawie uchwalenia budictu miasta wloclaw ek na 2022
rok.

Ad.9
uchwala zmieniai4ca uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowej
na lata 2022-2038,

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonala pani Dorota Rusinek Zastgpca
Dyrektora wydzialu Finansow informuiq. ze w obecnej propozycji zmian bud2etu i wieloletniej
prognoz] linansowej na lata 2022 2038 zwigkszono dochody budzetowe o kworg 5 mln 52g
tys. zl i wydatki budzetowe o 7 mln 028 tys. zl w zwi4z.ku z osi4gnigtymi dochodami
budZetowymi i przychodami budZetowymi. I tak po stronie dochod6w dokonuno zwigkszenia
planu o: kwotg 5.241.000 zl z t\4Ltlu czgsci oSwiatowej subwencji og6lnej, w tym: w czgsci
gminnej o 2.082.000 zl iw czgsci powiatowej o 3.159.000 zl ,, pizeinucziniem na podwyzki
wynagrodzeri dla nauczy cieli. Pani Dyrektor podkreslila, i2 kr.r,oty czgsci oswiatowcj iubwencji
og6lnej na 2022 rok naliczone zostaly w spos6b okreslony w znowelizowanym rozjorz4dzeniu
Ministra l]dukacji i Nauki, kt6re definiuje spos6b podzialu czgsci oswiatowej subwencli
o96lnej dlajednostek samorz4du terytorialnego * roki 2022. Kolejne zwigkszenie dochod6w
to: wplywy w wysokosci 69 tys. zl stanowiEce odszkodowanie od firmy ubezpieczeniowej za
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szkody wyrz4dzone w mieniu jednostek oswiatowych, wplywy w wys' 70 tys' zl,w zwil'ku ze

*r,o.i.* *ply*6w z tytulu odpiatnoSci za pobyt mieszkafrc6w w domu pomocy spolecznej

.po*odo*any- zwigkizeniem dochodtiw pensjonariuszy Domu Pomocy Spolecznej' kt6re

wynikaj4 ze imiany przepis6w dotycz4cych ubezpieczeh spolecznych i podatku dochodowego

o*, pot ry.i. prziz' inne gminy kosztow pobyu ich mieszkafic6w w DPS we Wloctawku'

wplywyw*y..3ltyr.zlztytuluodplatno5cizautrzymanieczlonkarodzinywdomupomocy
,poL.rn".1 nu t..".ti" innej gminy lub powiatu. wplywy w wys' 30 tys' zl' w zwi4zku ze

wzrostern wplyw6w z tytulu odpiat.ro5ci za korzystanie z uslug Osrodka Dziennego Pobytu

spo*odo*anym zniesieniem reiimu sanitamego i mo2liwoSci4 pelnej obsady uczestnik6w

dsrodka. KoLjne zwigkszenie dochod6w stanowi4 wplywy: w wysokosci 24.700 zl z tytulu

rozliczenia za media oraz przekazanie z konta depozytu zabezpieczenia urynagrodzenia

pracownika, w zwi4zku z zakonczon4 spraw4 s4dowq, wplywy w wysokoSci 50'000 zl

stano*i4.e wplywy z tytulu odplatnoSci za pobyt w schronisku dla bezdomnych' wplywy w

*ys. 2.007 ti otrry*un. * ramach zawanego porozumienia z Kujawsko - Pomorskiego

Samorz4dowego Stowarzyszenia ,,Europa Kujaw i Pomorza" na realizacjE stazu zagranicznego

w Brukseli priez pracownika Urzgdu Miasta y71oclawek. Po stronie wydatk6w, natomlast:

zgodnie z otrzymaniem subwencji oSwiatowej proponujemy zwiEkszenie wydatk6w o l4czn4

kivotg 5 mln 241 tys. zl z przeznaczeniem na podwyZki wynagrodzefi dla nauczycieli'

proponuje sig wprowadzenie nowego zadania pn ,,Zakup 9-osobowego mikrobusu specjalnie

p.ryr,o**un"go do prr"*oru os6b niepelnosprawnych, w tym na w6zkach inwalidzkich" na

lwotg 100 tys. zI z prueznaczeniem na wklad wlasny niezbgdny do uzyskania dollnansowania

ze srodk6w'PFRON. Obecnie posiadany przez DPS samoch6d uyprodukowany w 201I roku

wymaga ci4glych napraw i gtneruje nieplanowane wydatki Rok realizacji zadania 2022 '

.rurtgpni., pioponuje sig zwigkszenie wydatk6w o kwotq 5l'516 zl z przezlaczenlern na

p"f.r'"i. io.rti* wycinki drziw usytuowanych w pasach drogowych, na kt6re Miejski Zarz4d

intiastruktury Drogowej i Transportu otrzymal decyzje, proponuje sig takze zwigkszenie planu

o kwotg 50Otys. z1 dla Centrum Wsparcia dla Os6b w Kryzysie w zwi4zku z koniecznoSci4

zabezpieczenia Srodk6w na wyposi2enie. WartoSi zadania nie ulega zmianie i wynosi

4.539.200,00 zl. Lata realizacii 2020 - 2022, w tym limit wydatk6w na rok 2022 - 1 924 -000

zl, proponuje sig wprowadzenie nowego zadania pn ,,Dofinansowanie pomieszczefi Komendy

Uriii,f.i..i nofi.li nu porrzeby nowo tworzonego oddzialu prewencji policji" na kwotq 500 tys.

,t. W t*iqrtu z powstaj4cym we Wlociawku oddzialem prewencji policji przygotowane

zostan4 pomieszczenia lil pigttu o.- l4cznik6w budynku biurowego Komendy Miejskiej

PolicjiweWloclawku.ZabezpieczeniaSrodk6wbudZetowychplanujesigpokryizzadanpn':
.,Wdiozenie zaleceir poaudytowych w zakresie Bezpieczeirstwa Ruchu Drogowego" w

wysokoSci 400 tys. zl i ,,Priebudowa skrzyzowania ulic Wyszynskiego - Tumskiej - Placu

Klpernika - mosiu stalo*ego" w wysokoSci 100 tys. zl. Rok rcalizacji 2022. Proponuie siq

zwigkszenie wydatk6w o kwotg 1 mln zl na zadzuriu pn. ,,Utworzenie Interaktywnego Centrum

Fajansu,' w zwiEzku ze zwigkszeniem zakresu rob6t og6lnobudowlanych, sanitamych.

elektrycznych.Dodatkowodecyzj4Wojew6dzkiegoKonserwatoraZabytk6wtozszefzony
zostai zakres prac i rob6t konr"t-uto..ti"h nieprzewidzianych wczeSniejszymi decyzjami'

Z*igtrr.nl" planuje sig pokyi z przesunigcia Srodk6w stanowi4cych oszczqdno(ci na

zadaniach pn.: ,,Prrebudo."a wyiotu kolektora deszczowego D4 4o rzeki Wisly w okolicy ulicy

Barskiej,, w wys. 500 tys. zl. i..przebudowa Urzgdu Miasta wloclawek" w wys. 500 tys. zl.

WartoSozadaniapozmianiewynosilg.g05.000zI.Latarea|izacji20212022,wtymlimit
wydatk6wnurok2022-l4.203.000zl.Proponujesigzwigkszenieplanuwydatk6w-okwotg
2otys,Anazadaniu.'Tumska/3Maja.budowabudynk6wmieszkalnych,'celem
zabezpieczenia Srodkrlw na opracowanie dokument+cji projektowej' kt6re proponuje sig

przenieSi z zadania,,przebudowa budynku przy ul. 3 Maja 6". I{ok realizacji 2022, warto1t

)adania po zmianie wynosi 320.000 zl. Proponuje siq zwiEkszenie planu wydatk6r,' o kwotg
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1 500.000 z1 na pokrycie koszt6w obslugi dlugu w zwi4zku kilkukrotnymi podwyzkami w
biezEcym roku przez banki st6p referencyjnych. Na koniec maja 2022 r., wskutet kilkukrotnych
podwyZek, ponieslismy wydatek na obslugg dlugu w wys. 4.531.000 zl. co stanowi 50 7o
zaplanowanyclr wydatkow. z, uwagi na podnicsienie w dniu 0g.06 br. st6p procentowych
o_kolejne 0.75 %o szacowane.jest poniesienie wydatk6w na poziomie r,,y2sz1,m nii stanowi plan
okrerilony na ten rok. Powyzsze zwiqkszenic proponu.iemy pokryi przy.chodami rozliczonymi
z ubieglego roku. Proponuje sig dokonanie zwigkszenia *ydatko* o kwotg 50.000 zl
z przeznacieniem na dotacjg podmiotowa dla centrum Kultury Bron'ar B na dofinansowame
miejskich wydarzeri kulturalno - rozrywkowych tj. imprez w ramach Dni wloclawka, kt6re
realizuje cenlrum Kultury Browar B. Znaczne podniesienie koszt6u, realizacji wrydarzefi
plencror.r'ych spowodor.r,alo, Zc Centrum nie jest w stanie wl.gospodarowac w. ramach
posiadancgo budzetu srodkow na realizacjg ww. przedsigwzigi. Z*igkszenie proponuje srg
pokryi u ramach przeniesienia migdzy dzialami zmniejszai4c plan wldatk6w w Adminiitracji
publicznej w rozdz. Promoci i iednostek samorz4du terytorialnego. w ramach wprowadzonych
zmian urealnienia wymagaly tak2e plany wydzielonych rachunk6u' dochod6w oswiatowych -celem dostosowania plan6w szk6l do osiqgnigtych dochod6w oraz celem urealnienia planu
wydatk6r.r'. w ramach wieloletniej Prognozy Finansowe.j na lata 2022-203 g wieliosci
urealniono do poziomu dochod6w i wydatk6w budzetowych, ujgtych w obecnym projekcie
uchwaly zmieniai4cej Budzet oraz zaktualizowano wykaz przedsigwzigi wieloletnich, o
kt6rych mowa w zmianach do budzetu.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniajqcq uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta wloclawek na 2022 rok
rozpatrzyla oraz pozvry\.\nie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i promocji Miasta.
opinig w tej sprawie przedstawil wiceprzewodnicz4cy Komisji radnv Iirzysztof Gi4dziel.

Takze uchwalg zmieniai4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy Finansowel
na lata 2'022-2038 rczpatrzyla oraz pozyywnie zaopiniowala Komis.ia su-dzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta opinig w rej sprawie przedstawil wiceprzewodnicz4cy Komisji radny
Krzyszlof Grz4dziel.

Po 
_przedstawieniu opinii Komisji przewo dnicz4cy Rady Miasta poinformowar, ze otwera

dyskusjg nad ww. zagadnieniamr.

wobec braku zgloszeit do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie wvu'. pro jekty, uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaiy zmienia.i4cej uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta wloclawek na 2022 rok.

Wvniki glosowania

ZA: 15,PRZECIW: 0, WSTRZyMUJQ SIQ: 6, BRAK Gtr_OSU: t, NTEOBECNI: 3

z)



Wvniki imienne:

zA (15)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian l-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szczepaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw Zarzeczny, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliirski

WSTRZYMUJE SIE (6)

Janusz Dgbczyirski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, KrzysAof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

BRAK GI.OSU (I)

Piotr Czarnecki

NTEOBECNT (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymanska, Katarzyna Zargbska

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata2022-2038.

Wvniki elosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTMYMUJQ SII: 6, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (ls)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofhan-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr

Kowal, Krystian Luczak, wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa

Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw T.arzeczny, Ianusz

Zi6lkowski, Piotr Zwolifrski

wS fMYMUJIi SIE (6)

Janusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw'

Krzemieniewski, Zbigniew Lcwandowski

BRAK GI-OSU (I)



Piotr Czamecki

NIEOBECNI (3)

J6zef Mazierski. Malgorzata Szymarlska, Katarzyna Zargbska

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. t0
Uchwala w sprawic prryjgcia Strategii rozwoju miasta Wlocla*,ek 2030+.

wprowadzenia do zagadnienia dokonal Prezydent Miasta dr Marek wojtkowski komunikuj4c,
2e. przekantjg Strategig rozwoju miasta Wloclawek 2030+ - dokument, kt6ry jest wynikiem
wielu miesigcy intensvwnych dzialari samorz4du wloclawka oraz osob zaangazo*anych *
proces rozwoju. wszystkim lezy na sercu dobra przyszlosi wloclawka: budui4i4 mieszkarlcy,
dzial.ai4cy tu lokalni przedsigbiorcy, spolecznicy, mrodzie2 i seniorzy. wszyicy i.orr.r4 ,,9 u
swoje miasto, sygnalizuiq konkretne potrzeby i kierunki zmian. prezydeni Miu.tu )lozyt
serdeczne podzigkowania wszystkim osobonr, kt6re wlEczyly sig w procei tworzenia Strategii
rozwoju miasta wloclawek 2030+. Pozwolilo to wsp6lnie wypracowai wizjg oraz cele rozwo.Ju
wlociawka na kolejne lata. Haslo przewodnie tej strategii brzmi: wloclawek ,,Miasto dobrego
klimatu". Samorzqd pragnie tworzyc .ieszcze lepszy niz dotychczas, klimat dla inno*acji:
gospodarczych. drodo',r'iskowych. spolecznych. Budujemy miasto konkuru.i4ce szybko
rozwijaiqc4 sig aktyu'noSciq gospodarcz4 opartE na nowoczesnych rechnologiach. Gl6wnym
impulsem wzrostu produktywnosci w miescie bqd4 innowacje oparte na solidnym fundamencie,
ttloJzgnlm na b azie wiedzy, edukacji oraz wykwalifikowanym kapitare rudzkim, stanowi4cym
obok kapitalu finanso*ego filar ka2dego przedsigbiorstwa. Bgdq konrvnuowane podejmowane
od lat dzialania uodpamiai4ce wloclawek na zmiany klinratyczne. wloclawek bgdzie miastem
czystym izeroemisyjnym. ze zmodemizowanym transportem, ekologicznymi 2r6dlami ciepla
oraz odpon'iedzialnym gospodarowaniem zasobami Zicmi u' trosce o dobro przvszlvch
pokolcn. Prezydcnt Miasla zakomunikowal.2e Straregia rostala slworzona wspolnie i wspi,inie
bgdzie realizowana; partnerzy spoleczno-gospodarciy bgd4 wl4czani w proces budowania
programow operacyjnych, czyli program6w wykonawczych, kt6re bgd4iu2 zawierai konkretne
projekty do wdrozenia. Redagowanie tak obszemych plan6w daje tez oiazig do udoskonalania
pracy samorz4du. by mogl jak najpelniej rearizowai sw4 misjg, dratego dzigkuig wszystkim za
z'aanga2owanie, $'tym takze za konstruktywn4 krytykg, wskazywanie niedoci4gni96 i spraw do
zalatwienia. Idea partycypac.ii spolecznej nie wyklucza zadne.i ze stron. nie ieguje iudn"go
pomyslu ani swiatopogl4du - wlasnie ta otwartosi pozwala na realizowanie smia-iych planow,
w duchu nowoczesnosci i wsp6lnoty. Bardzo waznajest wzajemna komunikacja i eiukacja.
To,_ze chcemy i potrafimy uczyc sig od siebie nu*.u.i.., ubogaca nas. jako przedstawicieli
spolecznosci, a swiadomosi r6znorodnych potrzeb pozwala na budowanie zasobu wiedzy i
doiwiadczeri, kt6rc zaprocentujq w przyszlosci. Mieszkafrcy maj4 2y( wygodnie i bezpiecznie.
Dlatcgo chceml, zapewnii inr oczekiwany poziom, .ia[oSci' zytia. z-a.6*no vv aspekcie
warunk6w mieszkaniouvch. pracy,.iak i sposob6w spgdzania czasu rvornego. Naszym celemjest, aby kaZdy mieszkaniec wloclawka czul sig w nim dobrze i m6gl tutaj rozrvijai swo.y
potencia]' a stosowane rozwi4zania umoZliwialy mu lepsze funkcjonowanie w przestrzeni
miej sk iej.
Ponadto w przedmiotowej sprawie glos zabrali r6wniez: zasrgpca prezydenta N{iasta pan
Krzysztof Kukucki oraz Pani Daria Figurska Dyrektor wydziaru Rozwoiu Miasta.
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Nastqpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisjistalej Radv Miasta

UchwalE w sprawie przyjgcia Strategii rozwoju miasta Wloclawek 2030+ rozpalrzyla oraz

pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. opinig w tej sprawte

przedstawil Wiceprzewodnicz4cy Komisji radny Krzysztof Grz4dziel.

po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnicniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz DgbczYirskr

- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Czeslaw ZarzecznY
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki
- radna Pani El2bieta Rutkowska

wobec wyczerpania zgloszeir do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia Strategii rozwoju miasta Wloclawek 2030+'

Wvniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: 0, WS fRZYMUJ! SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa. Janusz Dgbczyhski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztot

Grz4dziel, Joanna Hof'man-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel fobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Czeslaw

Zarzeczny,Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolihski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czamecki, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Jrizef Mazierski. Malgorzata Szymaiska, Katarzyna Zargbska
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Po zakoriczeniu procedury glosowania Przcwodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto. ze w rczultacic przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zapropollowanynl brzmieniu.

Ad. l1
Uchwala zmieniai4ca uchwalg w sprawie uchwalenia i przyigcia "planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonal Pan Pawel Zy2elewicz Dyrektor wydzialu Drog. Transponu Zbiorowego i Energii.

NastEpnic przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg zmieniajqc4 uchwalg w sprawie uchwalenia i przyjgcia "planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto wloclawek" rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala
Komisja Gospodarki \4iejskiej i ochrony Srodowiska. opinig w tej sprawie przedstawil
Przewodnicz4cy Komis.ji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Czeslaw Zarzeczny
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki

Wobec wyczerpania zgloszefi do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie
niskoemisyjnej dla Gminv Miasto Wloclawek',..

uchwalenia i przyjgcia "Planu gospodarki

Wyniki slosowania

ZA:21,PRZECIW: 0, WSTRZYMIt.If, SI!: 0, BRAK G{,OSU: l. NIEOBECNI: 3

W)'niki imienne:

ZA (21\

.lacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel, Joanna Hof'man-Kupisz, Agnieszka .lura - walczak, 

-piotr 
ko*al, Krzysztof

Kowalski' Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski, Krystian I-uczak, *anda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbiela Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel roblasz,
Stanislaw wawrzo'koski. czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, piotr Zwolifiski
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BRAK GLOSU (1)

Piotr Czamecki

NIEOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymanska, Katarzyna Zargbska

po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4i ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmlenlu'

Ad. 12

Uchwala w sprawie pomnik6w przyrody.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonala Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydzialu Srodowiska'

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej urv zagadnienia'

Ooinia Komisii stalei RadY Miasta

Uchwalg w sprawie pomnik6w przyrody rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja

cospodarki Miejskiej i ochrony srodowiska. opinig w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy

Komisj i radny Stanislaw Wawrzonkoski.

po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. proj ekt uchwalY.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie pomnik6w przyrody..

Wvniki glosowania

ZA:20,PRZECIW: 0. WS'|RZYMUJ! SIQ: 0, BRAK GLOSU:2' NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20\

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyfrski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golqbieski, Krzysztol'

Crz4dziel, Joanna Hofman-kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz
piasecki, ElZbieta Ruikowska, Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,

Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifiski
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BRAK GLOSU (2')

Piotr Czamecki. Agnieszka .lura - Walczak

NIEOBECNI (3)

.16zef Mazierski. Malgorzata Szymarlska. Katarz.yna Zargbska

Po zakonczeniu procedurl glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach
glosowania. stwierdzajqc ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13
Uchwala w sprawie okreslenia Sredniej ceny iednostki paliwa w Miejcie wloclawek na
rok szkolny 202212023.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia .iak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komis.ji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Konrisir sralei Radr Miasra

UchwalE w sprawie okreilenia Srednicj ceny jednostki paliwa w Miescie wloclawek na rok
szkolny 202212023 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacj i. opinig w te1
sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisii radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisj i, Przewodnicz4cy
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. proj ekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie okreslenia sredniej ceny.jednostki paliwa w Miescie wloclawek na rok
sz-kolny 202212023.

Wyniki glosowania

ZA:21,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SIti:0, BRAK Gtr_OSU: t. NTEOBECNI:3

Wyniki imienne:

zA (2t)

'lacek_ Buiawa. .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Krzysztof
Grz4dziel - .Ioanna Hofhan-Kupisz. Agnieszka .rura - walczak. piotr kowar. Krzvsztot'
Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski. Krystian Luczak, wanda
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Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepairska, Daniel Tobjasz,

Stanislaw wawrzonkoski, czeslaw zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr zwolifiski

BRAK GI-OSU (I)

Piotr Czamecki

NIEOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymafiska, Katarzyna Zargbska

po zako/.rczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasla poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjEta przez RadE Miasta r.r zaproponowanym brzmieniu'

Ad. l4
Gt-*tu w sprawie przyjgcia Sprawozdania z realizacji "Strategii Rozwi4zywania
problem6w Spolecznych dla Miasta wloclawek na lata 2021-2025 " za 2021 rok.

Sprawozdanie z realizacli "Strategii Rozwi4zywania Problem6w Spolecznych dla Miasta

wloclawek,, za 2021 rok przedstawii Pan Piotr Grudzihski Dyrektor Miejskiego osrodka

Pomocy Rodzinie we Woclau'ku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww zagadnienia'

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

uchwalg w sprawie przyjgcia Sprawozdania z realizacji "strategii Rozwi4zywania Problem6w

Spolecznych dla Miasta wloclawek na lata 2021-2025 " za 2021 rok tozpatrzyla otaz

piryy*ni. ,uopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie

przedsta*ila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepairska'

po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal, ze otwrera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

WobecbrakuzgloszendoudzialuwdyskusjiPrzewodniczqcyRadyMiastapoddalpod
glosowanie ww. Projekt uchwalY.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie przyjEcia Sprawozdania z realizacji "strategii Rozwi4zywania Problemow

Spolecznych dla Miasta Wioclawek na lata 202l -2025 " za 2021 rok'

Wvniki glosowania

ZA:20.PRZECIW: 0, WSTRZYMUJI SI!: 0, BRAK CLOSU: 2, NIEOBFCNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (20),
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.lacek Bulau'a. .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski. Krzysztof
Grzqd'ziel, .loanna Hof'man-Kupisz, Agnieszka .rura - walczak. piotr ko*al, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Daniel 'fobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, czeslaw
Zarzecznv, Janusz Zi6lkowski, piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czamecki, Zbi gniew l,ewandowski

NIEOBECNI (3)

.I6zef Mazierski, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska

[)o zakonczeniu procedury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdza.i4c ponadto. ze w rczultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15
Uchwala w sprawie prryjgcia Programu oddziafwari psychologiczno_terapeutycznych
dla osritr stosui4cych przemoc w rodzinie dla miasta wloclawek na lata 2022-202i.

zalozenia Programu oddzialywan psych.rogiczno-terapeutycznych dra os6b stosuj4cych
przemoc w rodzinie dla miasta Wloclawek na lata 2022-2023 zaprezentowala pani Eizbieta
Dynarska Dyrektor Wydziatu polityki Spolecznej i Zdrowia publicznego.

NastQpnie przedstawiona zostaia opinia komisji rozpatruj4cej ww.. zagadnienia.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

uchwalg w sprawie przyjgcia Programu oddzialywari psychologiczno-terapeutycznych dla
os6b stosujqcych przemoc w rodzinie dla miasta Wloclawek na lata 2 022-2023 roziat.rluuru.
pozytl wnie zaopiniowala Komisja Zdrowia. Rodziny i opieki spolecznej. opinie w tej sprawie
przedstawila Przewodniczqca Komisji radna [Jwa Szczeparisk a.

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczqcy Rady Miasta poinfbrmowal. ze otwrera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
giosowanie ww. pro.jekt uchwaly.

Glosolvano w sDrawie :

Uchwaly w sprawie przvjgcia Programu oddzialywari psychorogiczno-terapeutycznych dra
os6b stosui4cych przemoc w rodzinie dla miasta wloclawek na lata 2022-2023.

Wvniki slosowania

ZA:21.PR7.ECIW: 0. WSTRZyMUJ! SIf,: 0. BRAK GLOSU: t. NIEOBECNI:3
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Wvniki imienne:

ZA (21\

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof

G,rz4dzie]., Joanna Hof'man-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz'

Stanisla.\r, wawrzonkoski, czeslaw zarzeczny, Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliirski

BRAK GLOSU (I)

Piotr Czarnecki

NIEOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska

po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

iostata podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu'

Ad. 16

U.trrnutu w sprawie ustalenia wysokoSci oplaty za pobyt osoby przyjgtcj celem

wytrzeiwienia w Centrum Wsparcia dla Os6b w Kryrysie we Wloclawku'

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonala Pani ElZ-bieta Dynarska Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowta

Publicznego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww' zagadnienia'

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci opiaty za poblt osoby przyj gtej celem wytrzezwienia

* Centrum Wsparcia dla Os6b w Kryzysie we Woclawku rozpalrzyla oraz pozytywnie

zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecmej Opinig w tej sprawie

przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepai.rska'

po przedstawieniu opinii Komisj i, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, 2e otwiL'ra

dyskusj E nad ww. zagadnieniem.

WobecbrakuzgloszendoudzialuwdyskusjiPrzewodnicz4cyRadyMiastapoddalpod
glosowanie ww. Projekt uchwalY.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia wysoko6ci oplaty za pobyt osoby przyjqtej celem wytrze2wienia

w Centrum Wsparcia dla Os6b w Kr.vzysie we Wloclawku '



Wvniki glosowania

ZA:20.I'RZII.CIW: 0. WSTRZYMIJ.IQ SIli:0. ItRAK GI-OSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (20)

.lacek Bulawa, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel, .loanna l]ofman-Kupisz, Agnieszka .lura - walczak. piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krlstian Luczak, Arkadiusz
Piasecki. El2bieta Rutkowska, Ewa Szczeparlska. Daniel robjasz, stanislaw wawrzonkoski,
Czeslaw Zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoli6ski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Czamecki. Wanda Muszalik

NIEOBECNI (3)

Jozef Mazierski. Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu procedurv glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach
glosowania, stwicrdzaj4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17

uchwala w sprawie prryigcia sprawozdania i dokonania rocznej occny dzialalnosci
warsztatu Tcrapii Zaigciowej we wloclawku prry ul. wieiskiej l4 prowadzone go przez
Towarzystwo Przyjaciril Dzieci za rok202l.

Ad. 18
Uchwala w sprawie przyigcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnosci
warsztatu Terapii Zajgciowei we wloclawku pr.y ul. Laziennej 6 prowadzonego przez
Polski Zu iqzek Nicwidomych za rok 2021.

Sprawozdania z dzialalnosci warsztatu Terapii Za.lgciowej we wloclawku przy ul. wiejskiej
14 prowadzonego przez Towarzystwo Przy.jaci6l Dzieci za rok 2021 oraz z dzialalnotci
warsztatu Terapii Zajgciowej we wlociawku przy ul. Laziennej 6 prowadzonego przez polski
Twi4zek Niewidomych za rok 2021 przedstawil pan piotr Grudziirski Dyrekior Miejskiego
Oirodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Opinic Komis-ii stalci Radv Miasra

Uchwaig w sprawie przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznej ocenv dzialalnoSci Warsztatu
Terapii Zajgciowej we wloclawku przy ul. wiejskiej l4 prowadzonego przez Towarzystwo
Przyjaci6l Dzieci za rok 2021 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja zdiowia.
Rodziny i opieki spoleczne.i. opinig w tej sprawie przedstawila przcu.odniczaca Komisji radna
Ewa Szczcpansk a.
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podobnie Uchwaig w sprawie przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnosct

Warsztatu Terapii Zajgiiowej we Wloclawku przy ul. tr-aziennej 6 prowadzonego przez Polski

Zwiqzek Niewidomych z rok 2021 rozpatrzyla oraz pozyyrvnie zaopiniowala Komisja

Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. OpiniE w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca

Komisji radna Ewa SzczePanska'

po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodnicz4cy Rady Miasta pointbrmowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- Zastgpca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska

wobec wyczerpania zglosze6 do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projektY uchwal.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci Warsztatu

Terapii ZajgCiowej we Wloclawku przy ul. Wiejskiej 14 prowadzonego przez 'l-owarzystwo

Przyjaciol Dzieci za rok 202 l.

Wvniki glosowania

ZA:2l.PRZECIW: 0, WS'|RZYMUJI SIf: 0, BRAK GI-OSU: 1. NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (21\

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof

Grz4dziel, Joanna Hot'man-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski. Krystian I-uczak, wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz.

Stanislaw wawrzonkoski, czesiaw zarzeczny, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (I)

Piotr Czarnecki

NTEOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymaiska, Katarzyna Zarqbska

po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radq Miasta w zaproponowan) m brzmieniu'
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Glosowano w sDrawie:

[Jchwaly'w sprawie przljgcia sprawozdania idokonania rocznej oceny dzialalnojci Warsztatu
Terapii Zajgciowej we wloclawku przy ul. I-aziennej 6 prowadzonego przez polski zwi4zek
Niewidomych za rok 2021..

Wvniki qlosowania

ZA:20,I'RZECIW: 0, WSTRZYMU.TQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 3

W)'niki imienne:

z,\ (20\

lacek Bulawa. .lanusz Dgbczyriski. Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grz4dziel. .loanna Hof'man-Kupisz, Agnieszka .lura - walczak, piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislar.r' Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski. Krystian Luczak, wanda
Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel robjasz. stanislaw wawrzonkoski,
Czeslaw T,arzcczny. Janusz Zi6lkowski, piotr Zwolinski

BRAK GI_OSrJ (2)

Piotr Czarnecki, Arkadiusz Piasecki

NTEOBECNT (3)

.I6zef Mazierski. Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska

Po zakofczeniu procedurv glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 19
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie delegowania radnych do Komisji
Bezpicczcristwa i Porzqdku dla Miasta wloclawek na prawach powiatu i powiatu
Wloclawskiego.

wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia .iak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonal Pan Bogdan Mielniczek Dyrektor wydzialu Zarzadzania Kiyzysowego i
Bezpieczehstwa.

Nastgpnic przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj?cq uchwalg w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeristwa i
Porz4dku dla Miasta wloclawek na prawach powiatu ipowiatu wloclawskiego rozpatrzyla
oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja porzqdku prawnego i publicznego. Opiniq w te.]
sprawie przedstawila Wiceprzewodnicz4ca Komis.j i radna Mariola Gaw{owska.
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Po przedstawieniu opinii Komisj i, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal, Ze otwrera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgioszefi do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sorawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeirstwa i

Porz4dku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu Wloclawskiego"

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gi-OSU: 4' NIEOBIiCNI: 3

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyfrski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Krzysztof

Grzqdziel Joanna Hotman-Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof

Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr-uczak, Wanda

Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski,

Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (4)

Piotr Czarnecki, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepariska, Czeslaw Zarzecz-ny

NIEOBECNI (3')

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymafrska, Katarzyna Zargbska

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.20
U.ttrn"tu w sprawie rozpatrzenia skarg Pana M.G. na dzialalnoS6 Dyrektora Przedszkola

Publicznego nr 35 we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skarg zloZonych przez Pana M.G. na dzialalno56 Dyrektora

Przedszkola Publicznego nr 35 we Woclawku, kt6re zostalo wypracowane i zarekomendowane

Radzie Miasta przez Komisjg Skarg, wniosk6w i Petycji przedstawil Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Zwoliriski.

Po przedstawieniu stanowiska Komis.li Przewodnicz4cy Rady Miasta poinlbrmowal, 2e otwiera

dysk usjg nad wll. zagadnieniem.
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Wobec braku zgloszefr do udzialu w dyskusji Przcr.r'odniczqcy Radl Miasta poddal pod
glosowanie wlv. projekt uchwaty.

Glosowano w snrawie:

tJchwaly w sprawie rozpatrzenia skarg Pana M.G. na dzialalnoji Dyrektora przedszkola
Publiczne go nr 35 we Wloclawku..

Wyniki glosowanis

ZA: 16,PRZECIW: l. WSTRZYMU.IE SIE: 0, BRAK CLOSU: 5. NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA,i]6\

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Krzysztol' G rz4dziel,.loanna Hofman-Kupisz, Agnieszka
Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian Luczak, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Daniel robrasz,
Stanisiaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwoli6ski

PRZECIW (])

Janusz Dgbczyfiski

BRAK GI-OSU (5)

Piotr czamecki, Andrzej Golgbieski, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepa6ska. czeslaw
Zarzeczny

NIEOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska

Po zakonczeniu procedurl' glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynjkach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. ze w rczultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 2t
Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalnosd Dyrektora przedszkola
Publicznego Nr 35 we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpalrzenia ponownej skargi na dzialalnoS6 Dyrektora Przedszkola
Publicznego Nr 35 we wloclawku, kt6re zostaio wypracowane i zarekomendowane Radzie
Miasta przez Komisjg Skarg, wniosk6w i Petycji przedstawil przewodnicz4cy Komisji radny
Piotr Zwoli6ski.

Po przcdstau'ieniu stanowiska Konis.ji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.
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wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalnoii Dyrektora Przedszkola

Publicznego Nr 35 we Wloclawku..

Wyniki slosowania

ZA: l'/.PLZECIW: 0. WSTRZYMUjQ SIQ: 1, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA iL7)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyirski, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofinan-

Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski,

Krystian iuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepairska, Daniel Tobjasz.

Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

WSTRZYMUJE SIq (I)

Stanisiaw Krzemieniewski

BRAK GLOSU (4)

Piotr Czarnecki, Andrzej Golgbieski, Elzbieta Rutkowska, Czeslaw Zarzeczny

NIEOBtsCNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymairska, Katarzyna Zargbska

Po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu

1.d.22
uctNvala w sprawie rozpatrzenia skargi Pani J.w-H. na dzialalnosd Prezesa Sp6lki

"Baza" Sp. z o.o. we Wloclawku.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pani J.w-H. na dzialalnosi Prezesa Sp6lki "Baza"

Sp. z o.o. we wloclawku wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisjg

Starg, Wniosk6w i petycji przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwolifrski.

Po przedstawieniu sranowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinibrmowal, Ze otwiera

dyskusj 9 nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszei.r do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uohwaly.
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Glosowano w sDrawic:

Uchwala w sprawie rczpatrzenia skargi Pani J.w-H. na dzialalnosi prezesa Sp6lki "Baza" Sp.
z o.o. we Wloclawku..

Wyniki slosowania

ZA: 14,!'R7.F.CIW: l. WS'f RZYMIJ.Il, SIl.: 3, BRAK GI"OSU: 4. NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (14)

.lacek Bulawa. Krzysztof GrzEdziel. Joanna Holhan-Kupisz, Agnieszka .lura - walczak, piotr
Kowal, Krzysztol- Kou'alski. Krystian I-uczak, wanda Muszalik, Arkadiusz piasecki, Elzbiera
Rutkowska. Ewa Szczepariska. Stanislaw Wawrzonkoski. Janusz Ziolkowski, Piotr Zwolinski

PRZECIW (1)

Janusz Dgbczyriski

wsrRZYMU.rq SrE (3)

Mariola Gawlowska. Stanislaw Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski

BRAK GT.OSU (4)

Piotr Czarnecki, Andrzcj Golqbieski, Daniel Tobjasz, Czeslaw Zarzecz.nv

N]EOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska

Po zakonczeniu procedurv glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinfbrmou,al o wynikach
glosowania, stwierdza.jac ponadto. ze w rezultacic przeprowadzonego glosowania uchw-aia
zostaia podjgla przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.23
uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R. na dzialalnosd prerydenta Miasta
Wloclawek.

Stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R. na dzialalnosi prezydenta Miasta
wloclawek wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisjg skarg, wniosk6w
i Petycji przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny piotr Zwolifiski.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad wr.r'. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskus.ii przewodniczEcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro.jekt uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R. na dzialalnoS6 Prezydenta Miasta
Wloctawek..

Wvniki glosowania

ZA: 14,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 4, BRAK GLOSU:4, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

ZA (14)|

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hotman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepairska, Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliiski

WSTRZYMUJE SIE (4)

Janusz Dgbczyiiski, Mariola Ga*4owska, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

BRAK GLOSU (4)

Piotr Czarnecki, Andrzej Golgbieski, Daniel Tobjasz, Czeslaw Zarzeczny

NIEOBECNI (3)

J6zef Mazierski, Malgorzata Szymaiska, Katarzyna Zargbska

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta pointbrmowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Po zakohczeniu procedowania nad'wlv. punktem porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta
zloZyl wniosek w sprawie rozszerzenia porzqdku obrad XLIX sesji Rady Miasta o Uchwalg w
sprawie odmowy wyraZenia zgody na rozwiqzanie umowy o pracg z radnym Rady Miasta
Wloclawek. Poinformowal ponadto, ze przedmiotowy proj ekt uchwaly uzyskal opinig komisji
stalej, zatem spelniony zostai wym6g $ 55 Statutu Miasta.

Glosowano wniosek w sDrawie:

rozszerzenia porz4dku obrad o uchwalg w sprawie odmowy wyraZenia zgody na rozwiqzanre
umowy o pracg z radnym Rady Miasta Wloclawek.

Wyniki elosowania

ZA:17,PRZECIW: 0, WS'IRZYMUJQ SIf,: 0, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: 3
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w- wyniku przeprowadzonego glosowania wniosek uzyskal akceptacjg. a zatem porz4dek obrad
XLIX ses.ii Rady Miasta rozszerT.ony zostal o ww uchwalE, o czym 

'poinfbrmowal

Przewodnicz4cy Rady Miasta kontynuuj4c obrady sesyjne.

/rd.24
Uchwala w sprawie odmowy wyra2enia zgody na rozs,ti4zanie umorvy o pracg z radnym
llady Miasta Wloclawek.

Stanowisko w sprau'ie odmowy wyrazenia zgody na rozwi4zutie umow\'o pracg z radnyrn
Rady Miasta wloclawek. kt6re zostaro wypraco\!'ane przez Komisjg rorr4itu p.u*n"go ,
Publiczncgo zaprezento'r.r,ala wiceprzewodnicz4ca Komisji radna Mariola Gawlowska.

Po przedstawieniu stanowiska Komisj i, przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze
otwiera dyskusj g nad,,wv. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w srrrawic:

Uchwa\ w sprawie odrrowy wyraZcnia zgody na rozwi4zanie umo\D.o pracg z Radnym Rady
Miasta Wloclawek.

Wyniki closowania

ZA: 18. PRZECIW: 0. WSTRZYMII.II SIf : 0. BRAK GLOSU: 4. NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA fl8)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grz4dziel, .roanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka .lura - Walczak, piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzernieniewski" Zbigniew I-ewandowski. Krystian [.uczak, wanda Muszalik. El2breta
Rutkowska. Ewa Szczepariska. Daniel rob.jasz, Stanislaw wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski,
Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (4)

Piotr Czamecki, Andrzej Golgbieski, Arkadiusz piasecki. Czeslaw Zarzeczny

NTEOBECNT (3)

.l6zef Mazierski, Malgorzata Szymariska, Katarzyna Zargbska

Po zakoriczeniu proccdury glosowania przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal o wynikach
giosowania, stwierdzaj4c ponadto, ze w rezurtacie przepio-adzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanynt brzmieniu.

4l



Ad.25
u.ttroutu zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osobowych komisji Rady

Miasta Wloclawek'

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal poinformowal, 2e zgodnie z art. 21 ust. I

ustawy o samorzqdzie gminnym do kompetencji Rady Miasta naleZy powolywanie komisji

stalycir oraz ustalanie ich skladow osobowych. Przedmiotowy projekt uchwaly reguluje zmianq

* ,kludri" komisji Zdrowia, Rodziny i opieki Spolecznej z uwagi na zgloszenie do pracy

dokonane przez Racln4 Elzbietg Rutkowskq. Maj4c powyZsze na uwadze zasadnym jest

podjgcie uchwaly w proponowan) m brzmieniu.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww zagadnienia'

Opinia Komisii stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniajqcq uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osobowych komisji Rady Miasta

wloclawek rozpa]|]zyla oraz pozltywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku Prawnego i

Publicznego. OpiniE w tej sprawie przedstawila Wiceprzewodnicz4ca Komisji radna Mariola

Gawlowska

Po przedstawieniu opinii Komisji. Przewodnicz4cy Rady Miasra poinformowal.2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. proj ekt uchwalY.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osobowych komisji Rady Miasta

Wloclawek.

Wvniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WS'I'RZYMUJ! SIQ:0, BRAK GI-OSU:4. NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

z.A (18)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-

Kupisz, Agnieszka Jura - walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Kriemieniewski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska-

Ewa Szczepanska, Daniel 'Iobjasz, Stanislaw wawrzonkoski. Janusz Zi6lko*'ski, Piotr

Zwoliflski

BRAK CLOSU (4)

Piotr Czamecki, Andrzej GolEbieski, Zbigniew Lewandowski, Czeslaw Zarzeczny

NIEOBECNI (3)



.I6zef Mazierski, Malgorzzta Szymaf ska, Katarzyna Zargbska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przezRadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

4d.26
Interpelacje, wnioski i zapytania rednych.

- radny Pan Janusz Dgbczyriski,
- radny Pan Stanisiaw Krzemieniewski,
- radny Pan Arkadiusz Piasecki,
- radna Pani Elzbieta Rutkowska.
- radny Pan Daniel Tobjasz,
- radny Pan Piotr Zwolifiski.

4d.27
Informacje i komunikaty,

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasra,2yczqc udanego wypoczynku,
oraz urlop6w, wyjainil, ze ze wzglgdu na rozpoczynai4cy sig okres wakacylny kotejne oLrady
sesyjne planowane s4 w miesi4cu sierpniu.

Ad.28
Zamknigcie obrad.

wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, przewodniczqcy Rady Miasta radny piotr Kowal
zako-hczyl obrady XLIX sesji Rady Miasta wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu 21 czerwca
2022 roku.

Przygotowal(a): Jolanta Skladanows*a
Cl6wny Sp€cjalisra ds.
obslugi Rady Miasta

Przygotowano przy pomocy progamu esesja.pl
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XLIX
godz.

Sesja
09:00

dniu 21
sali nr 4

w
w

czerwca 2022,
Urzgdu Miasta

WNocNawek, Zielony Rynek 111',3

Porzqdek obrad

1. Sprawy organizacyjne.

a) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLIX sesji w punkcie nr 13 o uchwalg w
sprawie okreSlenia Sredniej ceny jednostki paliwa w Mie5cie Wioclawek na rok szkolny
2022t2023.

b) wniosek o rozszerzenie porzqdku obrad XLIX sesji w punkcie nr 19 o uchwalg
zmieniajqcq uchwalq w sprawie delegowania radnych do Komisli Bezpieczeristwa i

Porzqdku dla Miasta Woclawek na prawach powiatu i Powiatu Woclawskiego.

2. Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

3. Sprawozdanie Powiatowego Urzgdu Pracy we Woclawku z realizac1;i "Programu
promocji zatrudnienia oraz aktywizaQi lokalnego rynku pracy na lata 2021-2027", za
rok 2021 .

4. Raport o stanie Miasta Woclawek za rok 2021 .

5. Uchwafa w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Woclawek wotum zaufania

6. Uchwala w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta
Wociawek za 2021 r.wrazze sprawozdaniem z wykonania bud2etu miasta Woclawek
2a2021 rok.

7. Uchwala w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Wloclawek za 2021 rok.

8. Uchwata zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2elu miasta Woclawek na
2022 rok.

9. Uchwafa zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2022-2038.

10. Uchwata w sprawie przy)qcia Strategii rozwoju miasta Wloclawek 2030+.

11. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia i przyjgcia "Planu gospodarki
niskoemisyjnej dla Gminy Miasto Wloclawek".

12. Uchwala w sprawie pomnikow przyrody.



13. Uchwata w sprawie okreSlenia Sredniej ceny iednostki paliwa w MieScie Woclawek
na rok szkolny 202212023.

14. Uchwala w sprawie przyjqcia Sprawozdania z realizacji "Strategii Rozwiqzywania
Problem6w Spolecznvch dla Miasta Wloclawek na lata 2021-2025 " za 2021 rok.

15. Uchwala w sprawie przyjqcia Programu oddziatyvvan psychologiczno-
terapeutycznych dla os6b stosujqcych przemoc w rodzinie dla miasta Woclawek na
lata 2022-2023.

16. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci oplaty za pobyt osoby przyjgtej celem
wytrzezwienia w Centrum Wsparcia dla Osob w Kryzysie we Woclawku.

17. Uchwata w sprawie przyigcia sprawozdania i dokonania roczne.j oceny dzialalnoici
Warsdatu Terapii Zajgciowej we Woclawku przy ul. Wiejskiej 14 prowadzonego przez
Towarzystwo Przyjacid Dzieci za rok 2021.

18. Uchwala w sprawie przyjgcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci
Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wiociawku przy ul. t-aziennej 6 prowadzonego przez
Polski Zwiqzek Niewidomych za rok 2021 .

19. Uchwaia zmieniajqca uchwale w sprawie delegowania radnych do Komisji
Bezpieczerlstwa i Porzqdku dla Miasta Wioclawek na prawach powiatu i Powiatu
Woclawskiego.

20. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skarg Pana M.G. na dziatalnoi;c Dyrektora
Przedszkola Publicznego nr 35 we Woclawku.

21. Uchwala w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalnoSc Dyrektora
Przedszkola Publicznego Nr 35 we Woclawku.

22. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pani J.W-H. na dzialalnoSc Prezesa Spolki
"Baza" Sp. z o.o. we Woclawku.

23. Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.R. na dzialalno5c Prezydenta
Miasta Wloclawek.

24. Uchwala w sprawie odmowy wyra2enia zgody na rozwiqzanie umowy o ptace z
Radnym Rady Miasta Woclawek.

25. Uchwala zmieniajqca uchwaie w sprawie ustalenia sklad6w osobowych komisji
Rady Miasta Wtoclawek.

26. lnterpelacje, wnioski i zapyl.ania radnych.

27. Informacje i komunikaty. 28. Zamknigcie obrad.
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Sesja w dniu 21 czerwca 2022

09:09

Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dgbczyriski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (obecny)
Golgbieski Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (obecny)
H ofma n-Kup isz Joanna (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Stanislaw (obecny)
Lewandowski Zbigniew (n ieobecny)
t uczak Krystian (obecny)
Mazierski J ozef (nieobecny)
Muszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowska El2bieta (obecny)
Szczepafi ska Ewa (obecny)
Szymahska M alg orzata (nieobecny)
Tobjasz Daniel ( n ieobecny)
Wawrzonkoski Stanistaw (obecny)
Zarqbska Katarzyna (nieobecny)
Zarzeczny Czeslaw (obecny)
Zi6lkowski Janusz (obecny)
Zwoliriski Piotr (obecny)

09:29

Tobjasz Da niel (obecny)

11:11

Lewandowski Zbigniew (obecny)

13:18
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